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željam 
Občina Velenje — prisrčen pozdrav štafeti 

Pridružili smo se 
milijonov 
Štafeto mladosti, simbol 

naše skupnosti, simbol ljubez-
ni mladih do velikega Titove-
ga dela in njihove odločnosti, 
da bodo nadaljevali Titovo 
pot, smo nadvse slovesno 
pozdravljali v soboto popol-
dne po vsej Šaleški dolini. 
Hkrati s tem smo se vsi sku-
paj znova zaobljubili, da bomo 
spoštovali preteklost, krepili 
bratstvo in enotnost med 
našimi narodi in narodnostmi, 
varovali neodvisnost in svobo-
do ter vse pridobitve naše 
revolucije in odločno nadalje-
vali Titovo pot napredka in 
socialističnega samoupravne-
ga razvoja bratskih narodov 
in narodnosti Jugoslavije. 

Točno 10 minut pred 18. 
uro so gromko zadoneli streli 
iz možnarjev in sporočili, da 
je zvezna štafeta mladosti 
prispela v velenjsko občino. 
Po Šaleški dolini so jo nato 
nosili najbolj prizadevni mla-
dinci. Prva je nadvse srečna 
sprejela štafetno palico učen-
ka Centra srednjih šol iz 
Titovega Velenja Jelka Jan-
šinski. Štafetna palica se je 
nato za trenutek ustavila v 
Šmartnem ob Paki, kjer so ji 
pripravili topel sprejem, za-
tem pa so jo mladi ponesli 
proti Šoštanju. Tudi tu se je 
zbralo veliko mladih in sta-
rejših, ki so se skupaj z drugi-
mi prebivalci občine pridru-
žili željam milijonov vtkanih v 
ta simbol ljubezni. 

Kulturni program ob spre-
jemu zvezne štafete v Šošta-
nu so pripravili tamkajšnji 

mladinci, v njem pa je sode-
lovala tudi godba Zarja. Šta-
fetno palico je na Trg svobo-
de prinesla Alenka Brglez, 
najprej proti Titovemu Vele-
nju pa jo je ponesel Robert 
Brglez. 

Na Titov trg. v mesto, ki 
ponosno nosi ime našega 
največjega vzornika, so začeli 
prihajati mladi in starejši 
prebivalci že pred 16. uro. 
Tudi v središču Šaleške doli-
ne so pripravili zvezni štafeti 
nadvse prisrčen sprejem. Ze 
dobri dve uri pred prihodom 
zvezne štafete se je pričel 
kulturni program, s katerim 
so združeni mladinski 
pevski zbori, člani rudarske 
godbe. Šaleške folklorne sku-
pine Kolede, tamburaši, in-
strumentalne skupine in dru-
gi obogatili lepo sobotno 
majsko popoldne, ta dan v 
mesecu mladosti, v katerem 
praznujemo svobodo, časti-
mo delo. 

Ta maj nam je dal, kot je 
kasneje dejal v slavnostnem go-
voru predsednik.skupščine obči-
ne Velenje Janez Basle, Tita, žal, 
nam ga je tudi vzel. Ni pa nam 
vzel njegove vizije v bodočnost, 
prijateljstva, tovarištva, idealov, 
ki j ih čuvamo in ki j ih mladi v 
tem lepem mesecu nosijo v 
štafetni palici. 

Bolj kot se je bližal čas prihoda 
štafete, več je bilo prebivalcev na 
Titovem trgu. Nekaj tisoč se j ih 
je zbralo. Dobrih 10 minut pred 
prihodom zvezne štafete so vsi 
navdušeno zaploskali lokalni 
planinski štafeti, ki jo je na Titov 
trg prinesel pionir — planinec 
Boris Repnik. Mladi planinci so 

Občina Mozirje 

V nedeljo 
V občini Mozirje se izteka dru-

go obdobje občinskega samopri-
spevka. Solidarnost delovnih Iju-
di in občanov Gornje Savinjske 
doline je doslej obrodila bogate 
sadove. Občina in vsak kraj pose-
bej je na podlagi samoprispevka 
bogatejša za mnoge pridobitve, ki 
bi bile brez tega nedosegljive, za-
to je 3. samoprispevek pogoj na-
daljnjega napredka. Za razvoj 
potrebnih sredstev ne bo nihče 
podaril, želja, nalog in potreb je 
še veliko, uresničili pa jih bodo le 
toliko, kolikor sredstev si bodo 
zagotovili na podlagi solidarno-
sti. Prekinitev samoprispevka bi 
pomenila veliko in dolgoročno 

Tekmovanje kovinarjev in RTV mehanikov 

Doslej največja udeležba 

Ponosno je Sadih Omerčič prinesel štafetno palico na Titov trg. 

ehodili več kot 140 kilometrov po Šaleški planinski poti. Pioniiji — planinci so v štirih dneh prehodili več kot 140 kilometrov po Šaleški planinski poti. 

30-letnica krvodajalstva 

Jutri občinska proslava in prihod 
krvodajalcev iz Splita 

Letošnje tekmovanje kovtnaijev 
občine Velenje je bilo po udeležbi 
rekordno, saj se gaje udeležilo kar 
94 delavcev, prijavljenih pa jih je 
bilo celo več kot 100. To je bilo že 
sedmo tekmovanje. Zanj je bilo 
značilno že, da so se ga prvič 
udeležili tudi RTV mehaniki, 
brusilci in učenci Centra srednjih 
šol iz Titovega Velenja. 

Prvega tekmovanja leta 1973 se 
je udeležilo 40 tekmovalcev, (varil-
cev, strugarjev in orodjarjev), na 
drugem delovnem tekmovanju je 
nastopilo 53 delavcev, poleg varil-
cev, strugarjev in orodjarjev so se 
tega tekmovanja prvič udeležili tu-

rezkarji. Tretjega tekmovanja se 

na volišča 
škodo in močno zavrla napredek 
občine in vsake krajevne skupno-
sti posebej. 

Prva in najpomembnejša 
usmeritev 3. samoprispevka je za-
gotovitev trajnih sredstev za ures-
ničitev programov krajevnih 
skupnosti. Za to področje bodo 
namenili 50 odstotkov zbranih 
sredstev, ki bi krajevnim skup-
nostim veliko pomenila, saj so že 
dosedanja referendumska sred-
stva bogato oplemenitile in stopi-
le na hitrejšo razvojno pot. Iz 
skupnega programa velja omeniti 
nadaljevanje programa v vzgoji 
in izobraževanju, pomembna po-
stavka je varstvo okolja, potem 

je udeležilo 42 delavcev, ki so tek-
movali v strugarstvu, rezkarstvu, 
orodjarstvu in treh načinih varje-
nja. Na četrtem delovnem tek-
movanju je bilo 58 tekmovalcev, 
na petem 54 delavcev, ki so tek-
movali v devetih panogah, šestega 
se je udeležilo že 70 tekmovalcev 
— nastopili so v 8 panogah. Po 
sedmih letih pa so razširili 
področje delovnega tekmovanja iz 
treh na deset poklicev. 

Na slovesni otvoritvi letošnjega 
proizvodno delovnega tekmo-
vanja kovinarjev in RTV meha-
nikov občine Velenje v delov-
ni organizaciji Elektrostrojna 
oprema je vse tekmovalce pozdra-
vil v imenu organizatorja Franc 

odšli z lokalno štafetno palico na 
pot v sredo. V štirih dneh so 
prehodili nekaj več kot 130 
kilometrov in hodili s štafetno 
palico mimo pomembnih pomni-
kov in partizanskih domačij 
Šaleške doline. V imenu vseh 
pionirjev — planincev velenjske 
občine je planinka Julija Vrbov-
šek obljubila, da bodo pionirji 
ostali zvesti Titovi poti, poti 
bratstva in enotnosti. 

Znova so zadonele kanonade 
in več tisoč glava množica je 
navdušeno zaploskala Sadifu 
Omerčiču, ki je prinesel na 
slavnostno okrašeno tribuno 
zvezno štafetno palico. Tam jo je 
predal mladinki Zdenki Slati-
njek. 

Vsem mladim in drugim zbra-
nim na Titovem trguje spregovo-
ril Janez Basle, predsednik skup-
ščine občine Velenje. Dejal je, da 
navkljub vsem težavam, ki nas 
danes peste, uresničujemo zaob-
ljube, ki smo j ih izrekli pred 
tremi leti, ko smo izgubili tovari-
ša Tita in nadaljujemo pot, ki jo 
je pokazal Tito. Jugoslavija osta-
ja samoupravna, socialistična, 
neuvrščena skupnost enakoprav-
nih narodov in narodnosti, ki 
živimo v njej. Janez Basle je 
spregovoril tudi o težavah", s 
katerimi se srečujemo v velenjski 
občini in poudaril, da smo zdru-
ženi in enotni sposobni vse 
težave tudi rešiti. 

Članica predsedstva občinske 
konference ZSMS Zdenka Ko-
drič je nato v imenu vseh pionir-
jev, mladine in delovnih občanov 
obljubila, da bomo uresničevali 
vse tisto, kar je bil, Titov NA-
PREJ. Mladi so položili tudi 
šopek majskega cvetja k Titove-
mu spomeniku. 

Zdenka Slatinjek je nato v 
spremstvu zastav in ploskanju 
nekaj tisoč ljudi ponesla zvezno 
štafetno palico proti Doliču, kjer 
jo je podpredsednica občinske 
konference ZSMS Majda Pirš 
izročila mladim iz Slovenjegra-
ške občine. 

zdravstvo, telefonsko in cestno 
omrežje, turizem, pretvorniška 
mreža in podobno. 

Prebivalci Gornje Savinjske 
doline si seveda želijo hitrejšega 
napredka. Razvojna hotenja in 
solidarnost sta jim pomagala na 
poti iz zaostalosti, z lastnimi sila-
mi pa morajo kreniti tudi na bo-
dočo in hitrejšo razvojno pot. 

Za uvedbo 3. samoprispevka se 
bodo občani mozirske občine 
odločali na nedeljskem referen-
dumu. Priprave so zaključene in 
od odločitve prebivalcev Gornje 
Savinjske doline je odvisen njen 
nadaljnji razvoj. 

Brinovec, v imenu pokrovitelja 
Elektrostrojne opreme pa Alojz 
Filipančič. Na slovesni otvoritvi so 
poudarili, da so dosedanja delovna 
tekmovanja v precejšnji meri 
prispevala k zbližanju delovnih 
organizacij v občini. Ta tekmova-
nja omogočajo delavcem iz 
različnih poklicev, da spoznajo 
tehnološko opremljenost, zmoglji-
vosti in sploh zmožnostih kolekti-
vov. Na njih pa se delavci ne izpol-
njujejo le strokovno, ampak tudi 
na samoupravnem področju, ki je 
sestavni del tekmovanj. Časa in 
truda jim ni žal, saj se zavedajo, 
da znanja ni nikoli dovolj. Seveda 
so takšna srečanja kovinarjev tudi 
(Dalje na 2. str.) 
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Letos praznujemo v Sloveniji 30 
letnico prostovoljnega krvodajal-

Titovo Velenje — 
25. maja 

II!. pionirska 
olimpiada 

V počastitev dneva mladosti 
bo letos v Titovem Velenju že III. 
pionirska olimpiada, na kateri bo 
nastopilo več kot 400 mladih tek-
movalcev iz vseh osnovnih šol ob-
čine Velenje. Ob atletskem igrišču 
ob jezeru pa se bo zbralo okrog 
5.000 njihovih sovrstnikov, ki j ih 
bodo gotovo zelo spodbujali med 
nastopi. 

Ta pionirska olimpiada, priprav-
lja jo Zveza kulturnih organizacij 
občine Velenje skupaj z atletskim 
klubom občine Velenje, telesno-
vzgojnimi delavci in drugih 
pripravlja v počastitev 25. maja — 
dneva mladosti se bo začela že ob 8. 
uri, ko bodo začeli prihajati na igri-
šče prvi tekmovalci, ki bodo prine-
sli olimpijsko zastavo. Po slovesni 
otvoritvi in zaobljubi ter pozdrav-
nem govoru bodo mladi odnesli 
cvetje k Titovemu spomeniku. Za 
tem bodo združeni pevski zbori 
zapeli nekaj pesmi, ob 9.45 pa se bo 
začel tekmovalni del. 

Organizatorji, predvsem pa mla-
di tekmovalci, vabijo vse starše, da 
se njihove olimpiade udeležijo kar 
v največjem številu. 

] 

stva. V velenjski občini je krvo-
dajalstvo zelo razvito, saj na leto že 
okrog 4.000 občanov daje to tako 
pomembno tekočino. Ta pomem-
ben jubilej bodo tudi v Šaleški do-
lini dostojno proslavili. V domu 
kulture bo jutri — v petek osrednja 
občinska proslava ob 30-letnici. Na 
njej bodo med drugim podelili tudi 
priznanja najzaslužnejšim 'na pod-
ročju krvodajalstva. 

Te proslave se bodo udeležili tudi 
krvodajalci iz pobratenega Splita, 
ki bodo jutri prišli v Titovo Vele-
nje. Kot je znano, sta organizaciji 

obeh pobratenih mest leta 1977 
podpisali listino o pobratenju in ta-
krat sprejeli tudi sklep, da bosta 
vsako leto organizirali zamenjavo 
krvodajalcev. Tako se po 50 krvo-
dajalcev iz obeh občin vsako leto 
zbere na skupni akciji in tovariš-
kem srečanju, skupaj darujejo kri 
enkrat v Splitu, naslednje leto v Ti-
tovem Velenju . . . Jutri bodo tako 
Splitčani spet prispeli v Titovo 
Velenje, v soboto bodo darovali 
tri, njihovi prijatelji pa jim bodo 
seveda razkaZali znamenitosti naše 
občine. 

Občina Velenje 

Lokalne delovne 
akcije 
V različnih prostovoljnih delov-

nih akcijah — republiških in zvez-
nih bo letos sodelovalo iz velenjske 
občine približno 130 mladih. Med-
tem so se na te udarniške akcije že 
začeli nadvse marljivo pripravljati. 
Pretklo soboto so brigadirji poma-
gali krajanom Konovega in Plešiv-
ca. Na Konovem so pomagali pri 
napeljavi toplovoda, v Plešivcu pa 
pri napeljavi vodovoda. 

Tudi pojutrišnjem, v soboto, bo-
do brigadirji, tisti, ki bodo kasneje 
odšli na republiške in zvezne 
delovne akcije, prostovoljno delali 

v krajevnih skupnostih Pesje in 
Plešivec. V Pesju bodo urejevali 
okolico nove skakalnice in tenis 
igrišč, v Plešivcu pa bodo spet 
pomagali pri gradnji toplovoda. 
Pokrovitelj vseh teh lokalnih akcij 
je Rudnik lignita Velenje. 

specialist med 
proizvajalci hlač 



Doslej največja udeležba 
priložnost ne le da pokažejo svoje 
znanje, dosežke, sposobnosti in 
zmožnosti, ampak, da izmenjujejo 
tudi izkušnje in kasneje svoje zna-
nje in sploh tekmovalni duh 
prenašajo v redno proizvodno 
delo. 

Poleg mnogih drugih so si sobot-
no tekmovanje kovinarjev in RTV 
mehanikov ogledali tudi učenci 
Centra srednjih šol in nekateri 
učenci 8. razredov osnovnih šol 
občine Velenje. In prav gotovo 
se bo kdo izmed teh učencev odlo-
čil za katerega od teh poklicev. 

Kovinarji, brusilci in RTV 
mehaniki so prikazali zelo dobro 
pripravljenost in komisija je imela 
kar težko delo, preden je izbrala 
najboljše izdelke oziroma delavce. 

In kdo so bili najboljši? 

Kovinostrugarji: 1. Miran 
Krevzelj, ESO — tozd Strojni 
obrati, 2. Matjaž Menih, EKO — 
tozd TO, 3. Jože Ževart, CSS — 
tozd EKS, 

Kovinorezkalci: 1. Edo Meh, Si-
pak — tozd KIG, 2. Novak 
Vujanovič, EKO — tozd TO, 3. 
Martin Vaupotič, TGO — tozd 
Orodjarna: 

Ključavničarji: 1. Tihomir Olja-
ča, ESO — tozd SO, 2. Dragan 
Bera, tozd SO, 3. Roman 
Potočnik, TGO — tozd Orodjar-
na; 

Orodjarji: Franc Pečečnik, EKO 
— tozd SP, 2. Jože Filipič EKO — 
tozd SP, 3. Vlado Kline, TGO — 
tozd Orodjarna 

Varilci — ročno elektro obtočno 
varjenje: 1. Alojz Skruba, RLV — 
tozd Klasirnica, 2. Mladen Grube-
šič, TES — tozd Vzdrževanje, 3. 
Mehmed Bečič, ESO — tozd SO, 

Varilci — MAG: 1. Jože Casar, 
ESO — tozd SO, 2. Zoran Bilič, 
EKO — tozd TO, Janez Ravljen 
ESo — tozd KKO; 

Varilci — TIG: 1. Miran Kumar, 
TES — tozd Vzdrževanje, 2. Dra-
go Milosavljevič, TES — tozd 
Vzdrževanje, 3. Dragan Antič, 
TGO — tozd Orodjarna 

Varilci — plamensko — 1. Anton 
Pirečnik, Vekos, tozd TO, 2. Mir-
ko Ravnjak, TES — tozd Vzdrže-
vanje, 3. Ivan Potočnik, Vekos — 
tozd TO; 

Brusilci: 1. Rajko Slamek, TGO 
— tozd Orodjarna, 2. Jože Lemež, 
DO Sipak, 3. Stanko Fekner EKO, 
tozd TO 

RTV mehaniki: 1. Franci Ferme, 
GPS — tozd Servisi in Maloproda-
ja, 2. Branko Pečovnik, TGO, — 
tozd Elektronika, 3. Zdenko Pur-
nat GPS — tozd Servisi in 
Maloprodaja. 

S. V. 

Na  sliki:  Letos  so  prvič  tekmovali  tudi  RTV  mehaniki 

Nič nas ne sme presenetiti 

Akcija mora postati resnično množično gibanje 
Na sestanku, bil je prejšnji te-

den, so člani koordinacijskega od-
bora za SLO in DS pri predsedst-
vu občinske konference SZDL 
Velenje obravnavali ter sprejeli 
izhodišča za letošnjo akcijo nič nas 
ne sme presenetiti v Šaleški dolini. 
Zal, se tako pomembnega sestanka 
mnogi vabljeni niso udeležili in 
upamo, da se ne bodo tako obna-
šali tudi sedaj, ko morajo sedaj v 
vsakem okolju sprejeti konkretne 
programe. 

V letošnji akciji bomo glavno 

pozornost namenili nadaljnjemu 
razvoju in usposabljanju narodne 
zaščite, razvoju in krepitvi civilne 
zaščite, doseganju večje prometne 
varnosti, zagotavljanju večje 
požarne varnosti in prizadevanju 
za boljšo zaščito varnosti pri delu. 

Akcija NNNP, ki jo izvajamo 
že od leta 1979, prerašča vse bolj v 
trajno sestavino vsesplošnega 
uresničevanja koncepta splošne 
ljudske obrambe in družbene sa-
mozaščite. Njena največja vred-

nost je, kot so dejali na sestanku, 
predvsem v stalnih naporih za 
usposabljanje ter pripravljenost 
vseh delovnih ljudi in občanov za 
samozaščitno delovanje. Zato si 
moramo prizadevati, da bo 
družbena samozaščita resnično 
postala široko ljudsko gibanje, na-
čin razmišljanja in »življenja ter 
vsakodnevna praksa vsakogar in 
vseh skupaj. Zato ni dovolj, da 
smo pripravljeni in usposobljeni 
hitro ter učinkovito ukrepati le ob 
morebitnih naravnih in drugih 

nesrečah, ko je družbena škoda že 
nastala. Storiti moramo veliko več. 
Zato si moramo samozaščito tako 
organizirati ter usposobiti, da bo-
mo v vsakodnevnem življenju pra-
vočasno in učinkovito preprečevali 
slabosti, napake, nepravilnosti, 
zlorabe, ki lahko pomenijo 
ogrožanje zasebnega in družbenega 
sistema socialističnega samouprav-
ljanja ter njegovih pridobitev. Le 
ob takšnem pristopu bomo lahko 
želi sadove. 

POROČILO SREDSTEV KRAJEVNEGA SAMOPRISPEVKA 
„A PROGRAM" OBČINE VELENJE ZA ČAS OD 1. 1. DO 
31. 12. 1982 

PRIHODKI: 
1. Prenos sredstev iz leta 1982 
2. Prihodki od prispevkov 

PRIHODKI SKUPAJ: 

ODHODKI: 
1. Štab za SLO — izgradnja doma 
2. PTT Promet — izgradnja pošte 
3. KS Bevče — izgradnja tel. omrežja 
4. Zaračunana rač. opravila 
5. Plačilo storitev SDK 

ODHODKI SKUPAJ: 
SALDO NA ŽR NA DAN 31/12-1982 

TITOVO VELENJE, 27/1-1983 

4,476.008,60 
47,087.406,20 
51,563.414,80 

10,000.000,00 
37,000.000,00 

800.000,00 
69.600,00 
45.175,70 

47,914.775,70 
3,648.639,10 

POROČILO SREDSTEV KRAJEVNEGA SAMOPRISPEVKA 
„B PROGRAM" ZA ČAS OD 1. 1. DO 31. 12. 1982 

PRIHODKI: 
1. Prenos sredstev iz leta 1981 
2. Prihodki od prispevkov 

PRIHODKI SKUPAJ: 

ODHODKI: 
1. PO PROGRAMU: 

— Konovo — dograditev toplovoda 
— Šalek-Gorica — toplifikacija 
— parkirišča 
— cesta Bevče spodaj 
— priključek ceste 
— kanalizacija 
— Pesje — dokončanje toplifikacije 
— Šoštanj — izgradnja toplifikacije 
— Plešivec — popravilo mostov 
— Skorno-Florjan — izgradnja ceste 

— ured. prost. KS 

2,375.107,85 
31,391.604,25 
33,766.712,10 

554 
2,200 

550 
500. 
800 
300 

2,400 
2,650 

100 
1,000 
1,300. 

.000,00 

.000,00 

.000,00 
000,00 
000,00 
.000,00 
000,00 
.000,00 
000,00 
000,00 
000.00 

— Desni breg — semaforizac. križišč 
— Kavče—Podkraj — vodovod Raperče 

in cesta 
— Bevče — modernizacija ceste 
— Lokovica — ured. športnega igrišča 
— Topolšica — modernizacija ceste 
— Cirkovce — ureditev vodovoda 
— Zavodnje — uredit, ceste Sedlar 
— Šentilj — za PTT govorilnico 

2. REDNI PROGRAM KS za II. poli. 81 in 
za leto 1982 

3. Računovodska opravila v letu 1982 
4. Plačilo storitev SDK 

ODHODKI SKUPAJ: 
SALDO NA ŽR NA DAN 31/12-1982 

1,000.000,00 
900.000,00 
850.000,00 
300.000,00 

1,500.000,00 
250.000,00 
100.000,00 
200.000,00 

4,912.594,00 
46.400,00 
30.662,50 

28,443.656,50 
5,323.055,60 

POROČILO KOORDINACIJSKEGA ODBORA ZA PROGRAME 
KS OBČINE VELENJE ZA ČAS OD 1. 1. DO 31. 12. 1982 

PRIHODKI: 
1. Prenos sredstev iz leta 1981 
2. Zbrana sredstva 0,40% BOD po ZR OZD 

PRIHODKI SKUPAJ: 

ODHODKI: 
1. Šalek—Gorica — toplifikacija 
2. Bevče — vodovod 
3. Ravne — vodovod 
4. Paka — adaptacija OŠ 
5. Topolšica — adapt. gasil, doma 
6. Desni breg — toplifikacija 
7. Zaračunane rač. dela v letu 82 
8. Šentilj — izgradnja tel. omrežja 
9. Šoštanj — toplifikacija 

10. Plešivec — elektrifikacija 
11. Paka — izgradnja vodovoda 
12. Plačilo storitev SDK 
13. Zavodnje — ureditev ceste Sedlar 
14. Šentilj — adaptacija prosvet. doma 
15. Cirkovce — obnova vodovoda 
16. Podkraj — Kavče — vodovod 

ODHODKI SKUPAJ: 
SALDO NA ŽR NA DAN 31/12-1982 

TITOVO VELENJE, 13/1-1983 

1,066.195,05 
9,858.519,35 

10,924.714,40 

1,500.000,00 
20.000,00 

200.000,00 
300.000,00 
500.000,00 
500.000,00 
46.400,00 

1,000.000,00 
3,000.000,00 

160.882,00 
15.000,00 
33.224,65 

500.000,00 
1,000.000,00 

500.000,00 
800.000.00 

10,075*506,65" 
849.207,75 

30 let krvodajalstva na Slovenskem 
V času, ko v naši deželi pro-

slavljamo 30-letnico prostovoljne-
ga, anonimnega in brezplačnega 
krvodajalstva, je povsem razumlji-
vo, da v Rdečem križu in širši 
fronti organiziranih socialističnih 
sil, damo temu jubileju primerno 
mesto, se ozremo na prehojeno pot 
in dosežene uspehe, postavimo pa 
tudi traso za delo v prihodnje. 

Humanost, vzajemnost, solidar-
nost, medsebojna odvisnost, po-
moč človeka-človeku, skrb za ljudi 
ob vsaki priliki, je začrtano v vseh 
programskih usmeritvah in statutu 
Rdečega križa. Iz tega izhajajo tu-
di veliki napori in prizadevala 
Rdečega križa, da Se bolj razširi 
dejavnost prostovoljnega krvo* 
dajalstva. Gotovo lahko ugotovi-
mo, da je prostovoljno krvodajal-
stvo naša skupna akcija, akcija 
vseh občanov in delovnih ljudi, ta-
ko Ustih, ki darujejo kri, kakor tu-
di tistih, ki jo prejmejo, prav tako 
tudi zdravstvenih delavcev, Id kri 
uporabljajo pri zdravljenju in pa 
tistih, ki organiziramo krvodajal-
stvo. Vsi smo zainteresirani, da je 
krvi — tega nenadomestljivega 
zdravila vedno dovolj. Težimo za 
množično akcijo, ker je v preteklih 
30 letih, odkar organizira Rdeči 
križ akcije krvodajalstva, množica 
ljudi izrazila svojo solidarnost ter 
na najbolj neposredni način 
dokazala humani odnos do 
soobčanov — ko daje del sebe za 
zdravje drugega človeka. To je to-

rej naša skupna akcija, akcija nas 
vseh, po kateri blizu 110 tisoč ljudi 
v Sloveniji letno darnje svojo kri, 
zavedajoč se, da z darovanjem 
svoje krvi pripomorejo k zdravju, 
da se več tisoč neznanih ljudi hit-
reje vrača domov in na delo. Ti 
stotisoči krvodajalci želijo le-to, da 
s svojo krvjo pomagajo soob-
čanom in z vključevanjem v to 
neprekinjeno vsakodnevno akcijo 
solidarnosti pomagajo sebi in svo-
jim, £e je to potrebno. 

V Sloveniji se je služba krvo-
dajalstva in transfuzije razvila šele 
po drugi svetovni vojni, ker prej 
pri nas take službe ni bilo. V okvi-
ru tedanje centralne vojne bolnice 
so organizirali prvo transfuzijsko 
postajo. 2e na prvi poziv prebival-
cem Ljubljane se je odzvalo 150 
oseb, ki so darovali kri za ranjen-
ce. Od tedaj so se javljali krvo-
dajalci posamič ali v skupinah. Kri 
so sicer dajali brezplačno, uprava 
vojne bolnice pa jim je v zahvalo 
dajala nekaj olja in sladkoija. 
Januarja 1946 je po reorganizaciji 
postala ta postaja — Zavod za 
transfuzijo krvi. 

Potrebe po krvi so stalno rastle. 
Kljub propagandnim pozivom v 
časopisih, člankih in predavanjih o 
krvodajalstvu odziv krvodajalcev 
ni bil zadosten. Izkazalo se je, da 
zavod za transfuzijo krvi sam ne 
more pokriti potreb po krvi. Or-
ganizirane so bile tudi postaje za 

transfuzijo krvi pri večjih bolni-
cah. Krvodajalci so dobivali za da-
rovano kri posebne živilske nakaz-
nice, ko so bile te ukinjene pa de-
nar. K|jub temu je število krvo-
dajalcev upadalo, ker je bilo malo 
ljudi, ki so hoteli dajati kri za de-
nar. 

Januarja 1953 je končno bila 
ukinjena denarna odškodnina za 
kri in začeli so z zbiranjem prosto-
voljnih krvodajalcev. Organizaci-
ja, propaganda in motlviranje ob-
čanov in delovnih ljudi je bilo 
zaupano Rdečemu križu, ki je s 
svojo organizacijo in delom svojih 
aktivistov dosegel take uspehe, ki 
so prekosili vsa pričakovanja. V 
prvem letu se je prijavilo že nad 
20.000 krvodajalcev. Leto prej jih 
je bilo polovico manj. 

Od prelomnice v letu 1953 števi-
lo prostovoljnih krvodajalcev 
nenehno raste sorazmerno s po-
trebami naših zdravstvenih usta-
nov. Že prva leta prostovoljnega 
krvodajalstva v Sloveniji je postalo 
jasno, da darovanje krvi ne more 
ostati samo stvar Rdečega križa, 
čeprav je RK pred vsemi za to za-
vezan, temveč da mora postati 
splošna družbena skrb. Rdeči križ 
je poiskal pomoč v vseh družbeno 
političnih organizacijah in društvih 
ter krajevnih skupnostih. Povsod 
tam, kjer so se družbeni dejavniki 
kolikor toliko aktivirali, je prosto-
voljno krvodajalstvo in darovanje 

krvi zaživelo in se vsako leto 
vključuje vse širši krog zdravih in 
sposobnih občanov. 

Naša celokupna usmerjenost v 
zbiranju krvodajalcev mora biti 
nadalje v tem, da v vrste krvo-
dajalcev vključimo čim širil krog 
naših občanov, predvsem pa mla-
dih ljudi, in da v končni fazi za-
jamemo slehernega in sposobne-
ga občana, ki bi moral samo 
nekajkrat v življenju darovati kri. 
Pri tem je najboljše priznanje ob-
čanu dejstvo, da pomaga in so-
deluje v darovanju krvi, ker bo ta-
ko tudi njemu, družini, tovarišem 
in vsem ljudem zagotovljena kri v 
primeru nesreče ali bolezni. 

Na temelju analiz v razvoju da-
rovanja krvi v sleherni občini Slo-
venije pa je vidno, da je uspeh 
krvodajalstva po občinah različen. 
Najboljši uspeh je 11 odstotka, 
najslabši pa 2,6 na sto prebivalcev. 
Povprečen odstotek v Sloveniji je 
5,70 odstotka. Če se v tej analizi 
poiščemo tudi mi, občani občine 
Velenje, lahko z veseljem ugotovi-
mo, da smo takorekoč na samem 
vrhu, saj naš procent znaša celo 
10,95, kar je drugo mesto v re-
publiki Sloveniji. Tudi tokrat se je 
izkazala naša solidarnost kot že ob 
drugih prilikah in na drugačen na-
čin. 

V naši občini se je razvoj krvo-
dajalstva razvijal približno enako 

kot v ostalih občinah Slovenije. 
Od začetne akcije v letu 1953, ko 
je bila prva akcija na RLV in je 
darovalo kri več kot 150 rudarjev, 
pa do leta 1982, ko smo aktivirali 
že preko 4000 krvodajalcev, rudar-
jev, delavcev v ostalih delovnih or-
ganizacijah, mladine, kmetov, go-
spodinj in ostalih je prehojena pot 
tridesetih let. Pri nas se je pomoč 
širše fronte odrazila v tem, da se-
daj dosegamo tisto mesto v Slo-
veniji, ki nas uvršča med najbolj-
še. 

Ko smo v letu 1977 podpisali 
listino o pobratenju med organka-
cijami Rdečega križa iz Splita in 
našo organizacijo smo med drugim 
sklepi sprejeli tudi sklep, da bomo 
vsako leto organizirali zamenjavo 
krvodajalcev naših pobratenih ob-
čin. Po 50 krvodajalcev iz obeh 
občin se vsako leto zbere na skupni 
akciji in tovariškem srečanju, sku-
paj darnjejo kri, enkrat v Splitu, 
pa potem v Titovem Velenju. Cilj 
te skupne akcije je poleg solidar-
nosti tudi utrjevanje bratstva in 
enotnosti med našimi narodi in na-
rodnostim!. Tako Je pobratenje 
dobilo pravi smisel in vključnjemo 
tako najbolj širok krog občanov in 
delovnih ljudi v konkretno pri-
jateljstvo med občani dveh prija-
teljskih in pobratenih občin — 
Splita in Velenja. 

Rdeči križ Slovenije je v imenu 
družbe pred 30. leti sprejel krvo-

dajalstvo kot svojo primarno nalo-
go. Danes lahko ugotovimo, da jo 
je opravil in jo opravlja dobro, ker 
solidarnost pri nas ni nikoli odpo-
vedala, kadar gre za človeka, ka-
dar gre za vprašanje človeškega 
življenja ali zdravja. To je naš 
prispevek naši skupni težnji in 
končnemu cilju, ki smo ga po-
stavili, da bi vsak občan, sposoben 
za darovanje krvi, kri tudi dajal, s 
čimer bi zagotovili kri vsakomur, 
ki bi jo potreboval. Naše izkušnje 
kažejo, da se to lahko uresniči, 
seveda postopoma, z vsakodnev-
nim delom, sistematično in vztraj-
no. 

Ko proslavljamo 30 letni jubilej, 
naj mi bo dovoljeno, da se vsem 
krvodajalcem, ki so darovali kri 
zahvalim v imenu vseh tistih 
anonimnih bolnikov in ponesre-
čencev, ki so kri potrebovali, vsem 
aktivistom Rdečega križa, ki so v 
akcijah sodelovali in tako poma-
gali naši skupni stvari prav tako 
zahvala. Zahvaljujem se tudi širši 
fronti naprednih socialističnih sil, 
predvsem SZDL in sindikatom, ki 
so imeli posluh za tako plemenito 
akcijo — akcijo krvodajalstva. 

Ob 30 letnici prostovoljnega, 
anonimnega in brezplačnega krvo-
dajalstva na Slovenskem iskrene 
čestitke vsem delovnim ljudem in 
občanom — krvodajalcem. 

Jože MEDVED 
predsednik občinske organizacije 

Rdečega križa Velenje 

»NAŠ ČAS«, glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo Vele-
nje, cesta Františka Foita 10. 

»NAŠČAS« je bil ustanovljen 1. 
maja 1965; do 1. januarja 1973 je 
izhajal kot štirinajstdnevnik »Ša-
leški rudar«, kot tednik pa izhaja 
»Naš čas« od 1. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — od-
govorni urednik (v. d. direktorja in 
glavnega urednika), Bogdan Mu-
gerle, Janez Plespik, Tatjana 
Podgoršek, Boris Zakošek in 
Mira Zakošek (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: Ti-

tovo Velenje, cesta Františka Fo-
ita 10, telefoni (063) 850-087, 
850-317,850-316. 

Brzojavni naslov: Informativni 
center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 10 
dinarjev. Letna naročnina za in-
dividualne naročnike je 432 din 
(mesečna 36 din) (za inozemstvo 
900 dinaijev). 

Letna naročnina na Naš čas z 
rubriko Uradni vestnik občine 
Velenje za temeljne in druge or-

ganizacije združenega dela, delo-
vne skupnosti, družbenopolitične 
organizacije, samoupravne inte-
resne skupnosti in krajevne ter 
zasebne obrtnike pa znaša 720 din 
in je vplačljiva vnaprej. 

Žiro račun pri SDK, podružnica 
Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korekture, 

tisk in odprema: ČGP Večer, 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in fo-
tografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju se-
kretariata za informacijo izvršne-
ga sveta Skupščine SR Slovenije 
številka 421-1/72 od 8. februarja 
1974 ne plačuje temeljni davek od 
prometa proizvodov. 
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Rezultati gospodarjenja 

Bomo izpolnili resolucijska 
predvidevanja 

Izvršni svet skupščine občine 
Velenje Je za zadnjo sejo zborov 
skupščine pripravil tudi oceno 
izvajanja resolucije v prvem 
tromesečju letošnjega leta. Iz te 
ocene povzemamo nekaj naj-
pomembnejša] ugotovitev. 

Tudi v letošnjem letu se 
nadaljujejo negativna gospodarska 
gibanja, ki so bila značilna za po-
slovanje v preteklem letu. Rezulta-
ti prvega tromesečja sicer niso naj-
bolj ustrezno merilo za ugotavlja-
nje uspešnosti poslovanja, kljub 
temu pa potrjejujo resolucijska 
predvidevanja o rasti družbenega 
proizvoda, osebnih dohodkov, 
medtem ko sta izvoz in uvoz nad 
predvidevanji. Investicijska aktiv-
nost je nižja od predvidene. 

V prvih treh mesecih je naše 
združeno delo ustavarilo za 
približno 16,534 milijard dinarjev 
celotnega prihodka (indeks 135). 
Delež izvoza v celotnem prihodku 
je 10,8 odstoten, kar je več kot v 
enakem obdobju lani, ko je znašal 
7,7 odstotkov. Planiranega 
celotnega prihodka nismo dosegli 
To pa potrjuje tudi realizacija 
planov tako v TGO, kjer je 18, 2 
odstotna, v DO RLV je 23,5 od-
stotna in v Vegradu 22 odstotna. 
Porabljena sredstva so glede na 
enako lansko obdobje višja za 39,6 
odstotkov, amortizacija po 
minimalni stopnji pa se je povečala 
za indeks 117. Delež uvoza v 
porabljenih sredstvih je 8,7 odsto-
ten kar je nekoliko več kot leto 
poprej. Znižuje se tudi 
ekonomičnost poslovanja. 

Dohodek je za 25,9 odstotkov 
višji kot v enakem lanskem obdob-
ju in je dosegel skoraj 3 milijarde 
dinarjev. Osebni dohodki so v 
gospodarstvu v primerjavi z ena-
kim. lanskim obdobjem višji za 
17,7 odstotkov. 

V prvih treh mesecih letos je 
poslovalo z izgubo 30 temeljnih 
organizacij in ena delovna 
skupnost, ki so zaposlovale 9.738 
detavccv. Izgube so v primerjavi s 
prvim lanskim tromesečjem trikrat 
višje in znašajo 677 milijonov 
dinarjev. 

Na seji skupščine je bil potrjen 
sklep izvršnega sveta občine, da 
morajo delovne organizacije, ki so 
poslovale z izgubo v mesecu dni 
utemeljiti vzroke za takšno stanje 
in izdelati ukrepe. 

V letošnjem letu smo močno 
povečali tudi izvoz, Id je glede na 
enako lansko obdobje višji za 72,6 
odstotkov in je že dosegel 32,1 od-
stotek letnega plana. Izvoz je bfl 
dosežen v višini ene milijarde 213 
miljonov din. Plan uvoza je bil v 

tem času tudi visok in je dosegel 
30,7 odstotkov, tako da je pokritje 
uvoza z izvozom le 1,47 odstotno, 
kar je vseeno za 6,5 odstotkov več 
kot v enakem lanskem obdobju. 

Precej zaskrbljujoče je stanje na 
področju investicijskih vlaganj, saj 
zaenkrat na tem področju ni kak-
šnih pomembnejših programov. 

Gibanje cen v prvem četrtletju 
kaže, da se nadaljuje visoka stop-
nja inflacije. Posebno hitro 
naraščajo drobnoprodajne cene in 
življenjski stroški. Rast življenjskih 
stroškov pa predstavlja največjo 
nevarnost, da bo prišlo do odsto-
panj tudi v politiki cen. 

V prvih treh mesecih smo v ob-
čini namenili povprečno 4,3 od-
stotka manj sredstev za osebne 
dohodke kot v decembru i982 in 7 
odstotkov več kot v primerjavi s 
povprečjem lanskega leta. Prekora-
čitev je bilo malo, izvršni svet pa j? 
v neopravičljivih primerih tudi 
takoj ukrepal. 

DRUŽBENE DEJAVNOSTI 

Sredstva za zadovoljevanje skup-
nih družbenih potreb ostajajo še 
naprej omejena in v letošnjem letu 
po dogovoru zaostajajo za 50 
odstotkov za rastjo dohodka. V 
letu 1982 je bilo to zaostajanje 25 
odstotno. Osnova za vsakoletno 
oblikovanje sredstev so dogovor-
jena sredstva preteklega leta. 
Zaostajanje je zato iz leta v leto ve-
čje in od področja do področja 
različno. Prednosti so programi z 
zakonsko podlago in izrazitejšimi 
problemi. Za leto 1983 so skupnosti 
ponovno proučile možnosti razvo-
ja, uveljavile selektivna merila in 
proučile dejanske razmere na 
posameznih področjih. Interese in 
potrebe so uskladile s sedanjimi in 
prihodnjimi možnostmi ter se 
odrekle nekaterih pravic in 
ugodnosti, ki presegajo možnosti 
predvsem na področju investiranja 
cn investicijskega vzdrževanja. 

Kakšne pa so bile v prvem trome-
sečju težave posameznih interesnih 
skupnosti? 

OTROŠKO VARSTVO: Oba 
vzgojnovarstvena zavoda sta pri-
čela izvajati program celoletne pri-
prave otrok na šolo tudi za otroke, 
ki sicer niso vključeni v dnevno var-
stvo. Sedaj poteka preureditev pri-
tličja v Domu učenčev za potrebe 
varstva otrok. Gradnja otroškega 
vrtca v Šmartnem ob Paki pa je v 
začetni fazi; sredstev iz samopri-
spevka za gradnjo tega objekta 
skupnost še ni prejela. 

ŠOLSTVO: Vzgojnoizobraževal-
ni programi so na šolah potekali 
navidezno brez sprememb, vendar 

pa so bile zaradi raznih omejitev 
nekatere dejavnosti okrnjene. Za-
kon o omejevanju investicij v 
negospodarstvo onemogoča nakup 
učil in drugih osnovnih sredstev. 
Skrajno racionalno pa je potrebno 
gospodariti tudi na drugih podro-
čjih, to pa ponekod že posega v ka-
kovost učnih uspehov. 

Delavska univerza je izvedla izo-
braževanje delegatovza samouprav-
ne interesne skupnosti, vendar kot 
že nekajkrat poprej, tudi tokrat 
obisk ni bil zadovoljiv. 

Med investicijskimi nalogami so 
v pripravi projekti in dokumenta-
cija za adaptacijo osnovne šole 
Paka, ugotavljajo pa se tudi vzroki 
za propadanje šole v Pesju. Uspe-
šno je bila zaključena nadgradnja 
osnovne šole Anton Aškerc, v 
zaključni fazi pa je nadgradnja 
stavbe Centra srednjih šol Titovo 
Velenje. 

SOCIALNO SKRBSTVO: 
Skupnost je redno izplačevala so-
cialne pomoči in poravnavala ob-
veznosti do Centra za socialno delo 
in do drugih skupnosti. Ce se pri-
tok prihodkov v prihodnjem ob-
dobju ne bo zvišal, skupnost ne bo 
mogla pristopiti k uresničitvi sklepa 
o odprtju delavnic pod posebnimi 
pogoji, v katerih naj bi se zaposlili 
težji invalidi. 

ZDRAVSTVENO VARSTVO: 
Tako kot celotna skupna poraba, 
je v upadanju v narod nom dohod-
ku tudi delež za zdravstveno var-
stvo. Zato je načrtovanje progra-
mov in finančnih sredstev močno 
okrnjeno. Prestrukturiranje zdrav-
stvene dejavnosti je usmerjeno v 
cenejše oblike zdravstvenih storitev 
in v osnovno zdravstveno varstvo. 
S svobodno menjavo dela lahko 
skupnost zagotavlja le 12 % rast 
osebnih dohodkov 20 1* rast ma-
terialnih stroškov, amortizacijo po 
minimalnih in z zakonom določe-
nih stopnjah, sredstva za skupno 
porabo v lanski višini ter dogovor-
jene in z zakonom določene do-
hodkovne obveznosti. Medicinska 
oprema v izvajalskih organizacijah 
je pravzaprav iztrošena in je z raz-
položljivo amortizacijo ne bo mo-
goče nadomestiti. Materialni stro-
ški v prvem tromesečju močno 
prekoračujejo planirana in možna 
sredstva. 

TELESNA KULTURA: Izvaja-
lec programa telesne kulture, zveza 
telesnokulturnih organizacij Vele-
nje je dejavnost prilagodila skrče-
nim finančnim možnostim. V apri-
lu je skupnost začela zbirati denar 
za sanacijo plavalnih bazenov, ki 
so v dokaj kritičnem stanju. Delo 
odborov pri skupnosti ni zado-
voljivo, največkrat so seje 
nesklepčne, kar povzroča težave 
pri operativni izvedbi programov. 
Sicer pa so podobne težave značil-

ne tudi za nekatere druge skupno-
sti. 

GOSPODARSKE DEJAVNOSTI 
Neugodna gospodarska gibanja in 
neuveljavljeni družbenoekonomski 
odnosi na področju stanovanjske-
ga, komunalnega, cestnega in vod-
nega gospodarstva so znatno pri-
spevali k temu, da v celoti ne 
uresničujemo planskih ciljev. 

Tudi v letošnjem letu se na-
daljuje zmanjševanje obsega na-
ložb in sicer predvsem v komunal-
nem gospodarstvu na področju in-
dividualne komunalne rabe, kjer je 
izpad sredstev največji. Ob tem pa 
je potrebno poudariti, tudi to, da 
samoupravna stanovanjska in 
komunalna skupnost nista izkori-
stili možnosti ki j ih nudi resolucija 
in združili del sredstev samouprav-
ne stanovanjske skupnosti za 
izgradnjo primarnih komunalnih, 
vodnih in vodovodnih ter toplot-
nih virov, kar bi omogočilo tudi 
hitrejši nadaljnji potek stanovanj-
ske izgradnje. 

SAMOUPRAVNA STANO-
VANJSKA SKUPNOST: Po planu 
naj bi v letošnjem letu zgradili 242 
stanovanj. Ta plan bo zagotovo 
tudi uresničen. V drugem tro-
mesečju bo dokončan 12 stano-
vanjski stolpič na Tomšičevi cesti 
blok C s 30 stanovanji v Šmartnem 
ob Paki. Vsi ostali načrtovani 
objekti bodo dokončani v zadnjem 
tromesečju letošnjega leta. 
Zaskrbljujoče pa je stanje poveza-
no s pričet kom gradnje stanovanj, 
ki naj bi bila dokončana v prihod-
njem letu. Pričctek gradnje za 
gradnjo stanovanjske soseske Sa-
lde III. je predviden za začetek 
septembra letošnjega leta. 

SAMOUPRAVNA STAVBNO 
ZEMLJIŠKA SKUPNOST: V so-
seski Salek II. so potekala dela pri 
opremljanju stavbnih zemljišč z 
komunalnimi objekti in naprava-
mi. Izvajalcem je bila oddana 
gradnja nadhoda za pešce in mostu 
za pešce. Naročene so bile spre-
membe projekta enega od pokritih 
parkirišč in spremembe projekta za 
zunanjo ureditev podhoda za pešce 
pod Kidričevo cesto. Naročene so 
bile tudi spremembe zazidalnega 
načrta soseske Salek III. V Šmart-
nem ob Paki so bih izdelani še 
preostali projekti za gradnjo 
komunalnih objektov in naprav 
potrebnih ob izgradnji bloka C. 

V soseski Salek-Gorica je v grad-
nji cestna povezava med Splitsko 
cesto in cesto Veljka Vlahoviča, v 
soseski Stara vas pa med Koroško 
cesto in Cesto pod parkom. 
Odpravljeno je tudi nekaj 
pomanjkljivosti na komunalnih 
objektih in napravah v soseski 
Pohrastnik. 

SAMOUPRAVNA KOMU-
NALNA SKUPNOST: Na pod-
ročju individualne komunalne 
rabe je potrebno zagotoviti pred-
vsem sredstva za dokončanje naj-
pomembnejšega komunalnega 
objekta v tem srednjeročnem 
obdobju, to je vodooskrbovalnega 
sistema Ljubija-Soštanj. Ta naj bi 
bil dokončan v juliju letos, dodat-
no pa je potrebno zagotoviti še 
36,5 miljonov dinarjev. Ker je za 
področje individualne komunalne 
gradnje letos predvidenih za 60 % 
manj sredstev kot v preteklem letu, 
je bilo potrebno poiskati druge 
možnosti. Na pomoč je priskočila 
Temeljna vodna skupnost s 15 
milijoni dinarjev, ostalo pa so 
premostitvena sredstva iz kolektiv-
ne komunalne rabe ki jih bo 
potrebno vrniti prihodnje leto. 

Osnovni program kolektivne 
komunalne rabe je bil v prvem 
tromesečju le delno uresničen, zato 
ker plani še niso bili potrjeni. Del 
predvidenih obnov in posodobitev 
na področju kolektivne komunalne 
porabe bo zaradi premostitvenega 
sofinanciranja vodovoda Ljubija-
Soštanj uresničljiv šele prihodnje 
leto, ko ji bodo ta sredstva vrnje-
na. Precejšnja sredstva bodo 
namenjena tudi za izgradnjo pod-
hoda in razširitev Kidričeve ceste, 
kar naj bi bilo opravljeno do 8. 
oktobra. Investitorja sta stavbno 
zemljiška in komunalna skupnost. 
Investicija pa bo stala 30 milijonov 
dinarjev. 

SAMOUPRAVNA CESTNA 
SKUPNOST: Ta skupnost je bila 
ustanovljena junija prejšnje leto, 
vendar se še sedaj otepa s proble-
matiko zbiranja sredstev. Kljub te-
mu so v prejšnjem mesecu pričeli s 
pripravo dokumentacije za izgrad-

njo novega mostu v Paški vasi in 
prestavitvijo ceste skozi naselje. 
Pripravljati so pričeli tudi tehnično 
dokumentacijo za izgradnjo levega 
in desnega odseka ceste v krajevni 
skupnosti Ravne in za preureditev 
dela ceste v Belih vodah. Različna 
strokovna tehnična in programska 
dela pa so bila opravljena tudi za 
druge krajevne skupnosti. 

TEMELJNA VODNA SKUP-
NOST: Del sredstev je skupnost 
namenila za dokončanje vodovoda 
Ljubija-Soštanj. V pripravi je 
tehnična dokumentacija in pogod-
ba z Nivojem za izvedbo sanacij-
skih del na potoku Ljubija. Dogo-
vorjen je tudi pričetek del pri 
regulacije Pake v Sehi. Najboljši 
izvajalec bo izbran z natečajem. 
Temeljna vodna skupnost bo 
prispevala del sredstev za regulaci-
jo Pake v Paški vasi ter za melio-
racijo v krajevni skupnosti Šentilj. 

SAMOUPRAVNA SKUPNOST 
ZA VARSTVO PRED POŽARI: 
V prvem tromesečju letošnjega leta 
je bilo opravljenih 42 požarno-
varnostnih pregledov v delovnih 
organizacijah, krajevnih skupno-
stih in šolah. Organizirano je bilo 
tudi 34 predavanj o požarni 
preventivi in rokovanju z gasilski-
mi sredstvi ter praktičnih preizku-
sov. Strokovna služba te interesne 
skupnosti je pregledala in usposo-
bila 3.007 gasilnih aparatov, priče-
la pa je tudi s široko akcijo za na-
kup gasilne reševalne lestve, ki naj 
bi bila dobavljena v letošnjem letu. 
Zanjo bo treba združiti 300.000 
DM, kolikor je' že potrebno poleg 
že zbranih deviznih sredstev. 
Samoupravna interesna skupnost 
je pozvala tudi vse krajevne 
skupnosti, da se podrobno sezna-
nijo z požarno varnostnimi ukrepi 
in da jih dopolnijo. 

Elektrostrojna oprema 
* 

Stekla je nova proizvodnja 
Elektrostrojna oprema v Prelo-

gah je že nekaj let ena od uspeš-
nejših delovnih organizacij v 
Velenjski občini. Gotovo je eden 
od pomembnejših vzrokov za 
dobro poslovanje tudi to. da 
delavci ESO niso nikoli zadovolj-
ni z doseženimi uspehi. Vedno 
ustvarjajo in snujejo kaj novega, 
bodisi inovatorsko, po TOZD, 
bodisi programsko-razvojno. 

V začetku aprila so se za stalno 
in dokončno prižgale luči v 
obratu hidravlike, obratu za 
izdelavo hidravličnih krmilnih 
sistemov DOWVAL, tehnično in 
tehnološko zelo zahtevnega in 
zapletenega izdelka. Ta sistem 
krmilnih ventilov je pravzaprav 
srce hidravličnega podpoija 
DOWTY. ki ga v tehničnem 
sodelovanju z Angleži izdeluje-
mo že od leta 76. Doslej smo 
izdelovali jekleni del podpoija 
(to so varjenci iz debele pločevi-
ne: ščit. osnova, lopute in ostali 
elementi), k i smo ga sestavljali 
ter montirali ostalo opremo, ki je 
bila večinoma uvožena. 

Vendar smo si že na začetku 
tega dolgoročnega sodelovanja 
zastavili za cilj. da bomo osvojili 
tudi elemente tako imenovane 
zahtevne tehnologije. Zato smo 
tudi sklenili sodelovanje s firmo 
DOWTY. Poleg širšega pomena, 
ki ga ima takšna tehnologija za 
RLV in ostale potrošnike zaradi 
nadomestitve uvoza, je še pose-

bej p o m e m b n o z a nas dokazati, 
da smo sposobni proizvajati 
izdelke vrhunske kakovosti (opo-
zoriti je treba, da vzporedno z 
razvojem te nove proizvodnje 
teče kooperacija DOWTY — 
ESO zaradi blagovne izmenjave 
z Angleži.) 

Nedvomno je ESO v ospredju 
jugoslovanskih proizvajalcev ru-
darske opreme. Vedeli smo. da 
če hočemo obdržati to mesto, 
moramo kompletirati našo po-
nudbo z domačo hidravliko 
(PPT. Fadip . . . ) . 

Če je pa ni, je pa treba razviti 
njeno proizvodnjo. Ker nismo 
mogli zainteresirati nobenega od 
domačih proizvajalcev, smo že 
pred leti osvojili izdelavo vtične-
ga sistema za visokotlačne hi-
dravlične vode. S istimi izkušnja-
mi pa smo lahko realneje ocenje-
vali naše možnosti za izdelavo 
tako zahtevnega sistema kot je 
DOWVAL. Pred desetimi leti je 
ESO prvi v Jugoslaviji izdelal 
domače togo kompleksno pod-
porje z domačo hidravliko, ki pa 
je bila zelo preprosta, sposobna 
le treh funkcij. DOWVAL si-
stem, katerega proizvodnjo smo 
razvili sedaj, je sposoben 32-tih 
funkcij in še te so med seboj 
pogojno odvisne. 

Razvoj izdelave elementov 
takšne hidravlike seveda ni čisto 
preprosta reč. Poleg nabave 

opreme in osvajanja tehnologije 
smo morali premagati vrsto težav 
pri iskanju m usklajevanju jugo-
slovanskih izvajalcev, materialov 
(zahtevni odkovki iz specialne 
medenine), toleranc obdelave in 
drugih mednarodnih normati-
vov. ki smo jih potrebovali pri 
sami izdelavi lastne dokumenta-
cije. Novi so bili za nas nekateri 
tehnološki postopki in čisto serij-
ski način izdelave. 

Vse težave smo z izrednim 
prizadevanjem naših delavcev v 
glavnem uspešno rešili brez do-
govoijene angleške pomoči. Gos-
pod Handly je na zadnjem se-
stanku odkrito povedal: Nismo 
docela veijeli, da boste v tako 
kratkem času uspeli. 

Snovanje proizvodnje smo si-
cer začeli leta 1979. vendar smo 
spričo znanih težav morali zad-
nje faze razvoja izredno pospeši-
ti. kar ob tem številu in posebnih 
zahtevah sestavnih delov ni bilo 
lahko. 

Tako. Nova proizvodnja je 
stekla. Trenutno je v tem izdelku 
vrednostno 30 % naših sestavnih 
delov, že v naslednji seriji j ih bo 
več kot 60 %. 

Prav je. da omenimo še druge 
domače proizvajalce hidravlične 
opreme, ki jo vgrajujemo v 
hidravlično podporje. pa smo jo 
do nedavna še uvažali. 

Navezali smo namreč stike s 
Prvo Petoletko iz Trstenika. ki 

sedaj izdeluje nam potrebne 
hidravlične cilindre in s Fadipom 
iz Bečeja, ki za naš vtični sistem 
izdeluje visokotlačne cevi in 
priključke le-teh na vtični del. 
Nekaj je tudi zasebnih kooperan-
tov, s katerimi smo sicer imeli 
nekaj težav (največ zaradi izred-
no kratkih rokov dobave) vendar 
lahko le, ki so se obdržali ob 
strogih zahtevah naše tehnične 
kontrole, za sedaj pohvalimo. 

Dvanajst naših delavcev, pose-
bej priučenih za to zahtevno in 
natančno delo, z veliko vnemo 
sestavlja 160kg.težke krmilne 
sisteme in mirnodušno opazuje 
zapleteno testiranje — začetne 
napake se ne ponavljajo. 

Vsak krmilni sistem, ki je 
sestavljen iz dvanajstih podsklo-
pov in petih blokovskih delov, se 
preizkusi na testni mizi po poseb-
nem postopku. Program je zelo 
obširen in traja več kot uro in 
pol. Tu in tam je potrebno še 
nastaviti kakšen regulirni vijak, 
nato pa kontrolor udari svoj 
pečat in izdelek — še najbolj je 
podoben avtomobilskemu mo-
torju — je pripravljen za vgrad-
njo v hidravlično sekcijo. 

Začetna proizvodnja znaša 
približno 200 sistemov na leto. 
Pričakujemo še nekaj sodobnih 
obdelovalnih strojev. S temi 
stroji bomo lahko proizvodnjo 
znatno povečali in zadostili vsem 
potrebam jugoslovanskega trga. 

Ob novih tipih podpoija (me-
hanizirano križišče s pomičnim 
smernim transporteijem), novih 
tipih vidov in izboljšavah na 
drobilcih, je ESO v zadnjih dveh 
letih osvojil tudi nekaj drugih 
novih proizvodov predvsem na 
področju zaščitnih kriterijev pri 
transportu (izdelki v celoti nado-
meščajo uvožene artikle). Iščemo 
nove rešitve v stropnem trans-
portu in signalizaciji, pri trans-
portu premoga v jamskih pogojih 
m dnevnem kopu. 

Tudi v inženiringu transporta 
premoga se vse bolj uveljavlja-
mo; za objekti kot so bili lani 
toplarna Kulkwitz v NDR in 
toplarna Ljubljana, izvajamo 
transport v Luki Koper, obeta pa 
se nam ponoven posel v NDR. 

Prizadevamo si tako gospoda-
riti, da bi kljub gospodarskim 
težavam, ki pretresajo svet, tudi v 
prihodnje lahko govorili o uspeš-
ni delovni organizaciji Elektro-
strojna oprema iz Titovega Vele-
nja. 

Hidravični krmilni sistem 
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Slovesnost so pripravili pred poslopjem občinske skupšfi 

Zvezna štafetna palica 

Trdna zaobljuba 
delu 

Zvezno štafetno palico so v 
Mozirju pozdravili v soboto 
pozno popoldne. Mladinci 
mozirske občine so jo v 
Letušu sprejeli od vrstnikov 
žalske občine, sprejem so ji 
pripravili pred poslopjem 
občinske skupščine v Mozir-
ju, zadnje metre do priredi-
tvenega prostora pa je poto-
vala po rokah številnih naj-
mlajših osnovnošolk. 

V Moziiju so pripravili 
krajšo slovesnost s kulturnim 
sporedom, prebrali so po-
zdravno pismo mladih Gor-
nje Savinjske doline, zbranim 
pa je spregovoril tudi pred-
sednik skupščine občine Mo-
zirje Lojze Plaznik, ki je med 
drugim dejal: »Z velikim 
ponosom pozdravljamo zvez-
no štafeto mladosti, ki je na 
svoji dolgi poti preko vseh 
jugoslovanskih republik in 
pokrajin obiskala tudi našo 
občino. Ta simbol večne 
zaobljube mladih bratstvev 
in enotnosti jugoslovanskih 
narodov in narodnosti je 

doslej pozdravilo že na mili-
jone mladih po vsej Jugosla-
viji. Srečni smo, da imamo 
tudi mi to častno priložnost in 
njenemu velikemu izročilu 
dodamo kanček svojega 
srca. 

« V nadaljevanju je še 
dejal: »Naš ljubljeni voditelj 
revolucije in nove Jugoslavije 
tovariš Tito je mladini, ki jo 
je imel tako rad. nenehno 
naročal naj zvesto čuva pri-
dobitve NOB, razvija brat-
stvo in enotnost med našimi 
narodi in narodnostmi, naj 
neomajno stopa po poti. ki jo 
je rodila samoodločba naro-
dov in narodnosti v viharnih 
dneh narodnoosvobodilnega 
boja, utrdil pa delavski raz-
red v obdobju povojnega 
družbenega in gospodarske-
ga razvoja. Naloga mladih je. 
da prevzamejo nase več 
ustvarjalnih in delovnih bre-
men, da z večjim mladostnim 
elanom pomagajo premagati 
nakopičene težave. Zavedati 
se moramo, da je ekonomska 
neodvisnost vsake, pa tudi 

naše države, pogoj za politič-
no neodvisnost. Zatorej naj 
bo izročilo letošnje štafete 
mladosti ne le zaobljuba kot 
parola, ampak trdna odloče-
nost spremeniti obljube in 
stabilizacijske naloge v deja-
nja.« 

Mladi mozirske občine 
so nato zvezno štafetno pali-
co v Šmartnem ob Paki 
predali vrstnikom velenjske 
občine. 

Povedati seveda velja, da 
so lokalno štafetno palico po 
Savinjski in Zadrečki dolini 
ponesli v petek. Z Okrešlja so 
jo planinci prinesli do obmej-
ne postojanke v Logarski 
dolini, od koder je v sprem-
stvu vojakov in mladincev 
krenila še do postojanke v 
PodolSevi Med svojo nadalj-
njo potjo je obiskala vse kraje 
v dolini, se ustavljala na 
osnovnih šolah in v delovnih 
organizacijah, ob sprejemu 
pa so ji povsod pripravili 
krajše slov esnosti. Pot je seve-
da zaključila v soboto popol-
dne v Mozirju kjer je želje 
mladih mozirske občine 
združila z željami in sporoči-
lom vseh mladih Jugoslavije. 

Zveza telesnokulturnih organizacij Mozirje 

Veliko dosežkov 
in precej težav 

Zvezo telesnokulturnih organi-
zacij so v mozirski občini ustano-
vili pred 25 leti in je v času 
svojega delovanja dosegla svoj 
osnovni namen. Z vse večjimi 
gospodarskimi težavami v minu-
lih letih se je tudi telesna kultura 
v občini morala soočiti z vse 
večjim pomanjkanjem prepo 
trebnih sredstev. Kljub temu so 
dosežki na tem področju na 
zavidljivi ravni, saj številna 
društva delujejo zelo dobro, 
pomembne uspehe pa so dosegle 
odbojkance, smučarski skakalci 
in nogometaši. 

Za strokovno delo zveze skrbi 
izvršilni odbor, ki mu obilno 
pomagajo komisije in strokovna 
sveta za vrhunski šport ter re-
kreacijo. Celoten splet delovnih 
nalog opravljajo ljubitelji, saj 
zaradi pičlih sredstev na zvezi ne 
morejo nikogar zaposliti. Zaradi 
vse večjega obsega dela in preti-
ranega administnranja so športni 
zanesenjaki seveda močno obre-
menjeni in odveč je vprašanje kaj 
bi se zgodilo, če bi še ti popustili. 

Samo v letošnjem letu namreč 
načrtujejo 57 tekmovanj, katerih 
nosilec ali soorganizator je zveza 
telesnokulturnih organizacij. Če 
upoštevamo še različne športne 
prireditve v krajevnih skupno-
stih, posameznih športnih pano-
gah, društvih, na šolah in dru-
god. je seveda ta številka bistve-

no večja. Vse to dokazuje, da je 
delo zveze dobro zastavljeno, 
hkrati pa nazorno priča kolikšna 
je vloga vseh tistih zanesenjakov, 
ki so zvezo vodili in jo vodijo 
sedaj. 

Problemov seveda ne manjka. 
Kadrovske in finančne težave so 
že znane, telovadnice v šolah so 
premalo izkoriščene in cena 
njihove uporabe preveč neenot-
na. slabo je delo nekaterih zvez 
in podobno. Največkrat so pro-
blemi takšne narave, da jih na 
zvezi sami ne morejo rešiti. Zalo 
bo vsekakor potrebna širša druž-
bena pomoč, če želimo telesni 
kulturi, zlasti množičnosti in 
rekreaciji, vsaj delno zagotoviti 
pomen, o katerem sicer tako radi 
besedičimo. 

Zlasti dobro deluje občinska 
strelska zveza, ki v osmih osnov-
nih strelskih organizacijah in 
šestih sekcijah združuje 1200 
članov. V zadnjih mesecih so 
omejitve porabe goriva sicer 
nekoliko zavrle dejavnost posa-
meznih osnovnih organizacij, ki 
so precej oddaljene od občinske-
ga središča, vendar strela že 
marljivo iščejo ustrezne rešitve. 

Tudi planinci so nadvse mar-
ljivi. V šestih društvih je vključe-
nih 2000 planincev. Pridno skrin-
jo za naraščaj, saj imajo veliko 
najmlajših članov, pa tudi pla-
ninske šole na osemletkah dokajj 

diobro delajo. Zaskrbljujoč je 
p*obiem pomanjkanja planin-
skih in mladinskih vodnikov. 

ZLasti pereč jc zato, ker društva 
svoje člane redno pošiljajo na 
aptipotojevanje, pa je to še. 
vedno premalo, v posameznih 
primerih pa vodniki niso dovolj 
aktivni Težak je tudi položaj pri 
gradnji m vzdrževanju planin-
skih: postojank. Denarja skorajda 
ni. vendar bodo planinci z veliko 
metre požrtvovalnosti in odreka-
nja letos kljub temu zgradili 
postojanki na Klemenči jami in 
Pristavo, na Menim planini. Tako 
bodo slovesno in delovno prosla-
vi® 90-ktaioo svoje organizacije. 

Uspešni so tudi kegljači, ki 
(kUvjî o pod pokroviteljstvom 
Zgorttjiesavtnjske zadruge, tudi 
ladiauuflcip, katerih delo pa je 
žal omejeno s premajhnim inte-
resom družbene skupnosti, kon-
jeniški kljub je zožil obseg svojega 
delovanja, šahovska zveza pa se 
bo morala kadrovsko okrepiti. 
Zelo dobro delajo šolska športna 
društva, ki p se seveda soočajo s 
pomanjkanjem sredstev, zlasti za 
šolo v naravi. Slabo pa svoje 
posianstvo opravljajo osnovne 
organizacije za telesno kulturo v 
krajjevaiih skupnostih, ki zaradi 
jaaraiamjlbiiija organizatorjev re-
krearajje ne skrbijo dovolj za 
EMoižičisost v telesni kulturi, kar 
je njihova osnovna naloga. 

Pohod ..Travnik 83" 

Množično in prisrčno 

Alojz Mikek 

Člani planinskega društva 
Ljubno ob Savinji so v sodelova-
nju z borčevsko organizacijo v 
nedeljo pripravili 4. pohod do 
mesta kjer je med vojno delovala 
slovenska vojaška partizanska 
bolnišnica Celje in ga poimeno-
vali »Travnik 83«. Štiriletno 
izročilo in čudovit pomladni dan 
sta na pohod privabila množico 
ljubiteljev narave in tovariških 
srečanj. Z Ljubnega preko Rastk 
in naprej do kmeta Tratnika so se 
že od ranega jutra vile skupine 
borcev, planincev, mladine in 
vseh ostalih prebivalcev, ki so lep 
dan izkoristili za enkraten izlet v 
naravo. Prišli so od vsepovsod, iz 
vse Savinjske in Šaleške doline 
ter številnih drugih krajev. 

Kakšnih 800 se jih je zbralo na 
Tratah kjer je bila med vojno 
znana partizanska javka in eno 
najpomembnejših stičišč z višje 
ležečo partizansko bolnišnico. 

Vzdušje v cvetočem sadovnjaku 
je bilo neponovljivo. Srečanja 
preživelih članov zdravniškega 
osebja bolnišnice, ranjencev in 
drugih borcev so vedno lepa in 
polna obujanja spominov, tudi 
snidenja starih planinskih znan-
cev prispevajo svoje k prijetnemu 
vzdušju, svoje pa seveda doda 
otroška razposajenost najmlajših. 

Vsako prisrčno srečanje je doži-
vetje zase, še zlasti, če so poleg 
tudi domačini, ki so borcem v 
najtežjih trenutkih nudili varno 
zatočišče in nesebično pomoč. 

Na tem mestu so pripravili 
tudi svečanost. Vse udeležence je 
v imenu planinskega društva 
Ljubno pozdravil predsednik 
Jože Vodušek, nagovoril pa jih je 
tudi Božo Jordan, pobudnik tega 
pohoda. Spregovoril je o pome-
nu ohranjanja revolucionarnega 
izročila, o vlogi planinske organi-
zacije ter se spomnil številnih 
mejnikov naše sodobne zgodovi-
ne katerih obletnice davimo v 
letošnjem letu, pa tudi številnih 
pomembnih dogodkov iz zgodo-
vine planinstva. Svoje spomine 
na partizanska leta in na delova-
nje bolnišnice Celje je izredno 
doživeto in sproščeno obudila 
znana bolničarka Lili, Lih Čerin 
— Petrič, danes specialist-rentge-
nolog v bolnišnici Petra Deržaja. 

Njena pripoved je vse prisotne še 
posebej navdušila, spominov in 
doživetij pa je toliko, da bi jih 
veljalo zapisati ob drugi prilož-
nosti. Kulturni spored so pripra-
vili ljubenski pevci in osnovno-
šolci. 

Slovesnosti je bilo s tem konec, 
ni pa se zaključilo tovariško 
srečanje. Vsi pohodniki so nato 
krenili do bolnišnice, številni 
izmed njih pa nato še naprej do 

Liti Čerin — Petrič 

Od vsepovsod so prihajal! na ta lep kraj 

Prisrčna slovesnost v cvetočem sadovnjaka 

planinskega zavetišča na Travni-
ku in na druge prijetne točke 
prelepega gorskega sveta. Polni 
lepih vtisov, zagoreli in zadovolj-
ni so se proti večeru vrnili na 
svoje domove, odločeni, da se 
prihodnje leto spet vrnejo. 

Alojz  MIKEK,  podpredsednik 
PD  Ljubno:  »Letošnji  pohod  je 
uspel  bolj  kot  vsi  dosedanji.  Pra-
vzaprav  je  že  peti,  vendar  le  četrti 
zapored  Pobudo  zanj  je  pred  leti 
dal  Božo  Jordan  in  planinci  smo 
jo  z  veseljem  sprejeli.  Pridružiti  so 
se  nam  seveda  tudi  borci  in  prvi 
sadovi-so  že  jasni.  Zelo  priljubljen 
je  in  vsako  leto  se  ga  udeleži  več 
pohodnikov,  kmalu  bomo  dobili 
tudi  no  vo  planinsko  pot  14.  divizi-
je,  prihodnje  leto  pa  bodo  borci 
končali  z  obnovo  bolnišnice,  zalo 
bo  jubilejni  pohod  še  posebej 
slovesen.* 

Polde  TRA  VNER,  član  osebja 
bolnišnice:  »Borci  smo  še  posebej 

veseli,  da  se  pohoda,  obujanja 
spominov  in  lovariškega  srečanja 
udeleži  vsako  leto  več  ljudi,  predv-
sem  mladih. 

Prihodnje  leto  bomo 
borci  zagotovo  zaključili  z  obnovo 
bolnišnice  in  moja  velika  želja  je, 
da  bi  peti  pohod  uspel  prav  tako 
kot  današnji,  da  bi  se  ga  udeležilo 
še  več  pohodnikov,  predvsem  pa  bi 
rad  da  bi  se  takrat  srečali  vsi,  ki 
smo  v  bolnišnici  delali  ali  se 
zdravilit 

Lih  ČERIN  —  PETRIČ.  nekdanja 
bolničarka.•  »Zelo  sem  srečna,  da  se  na 
h Ml lepem  kraju  srečujemo  nekdanji 
soborci,  domačini,  planinci  in  naši 
najmlajši.  Spominov  Je  veliko,  za  bežno 
srečanje  preveč.  Kol  11 Aetna  partizan-
ka  sem  s 14. drvuifo.  preko  Zasavja  in 
Graške  gore  prišla  v  te  kraje  in  kot 
bolničarka  ostala  r bolnišnici  Celje. 

VeUko  smo  pretrpeli  v  tistih  težkih 
časih,  velikokrat  komaj  ušli  smrti,  zalo 
smo  danes  še  toliko  bolj  srečni  ob 
snidenju,  še  zlasti  če  je  z  nami  toliko 
prijetnih  ljudi* 

90-letnica Savinsjke podružnice SPD 

Planinski teden v Mozirju 
Tudi v Gornji Savinjski dolini 

bodo letošnjo 90-letnico Savinjske 
podružnice Slovenskega planinske-
ga društva, predhodnice današnje 
množične planinske organizacije. 

Tako se v tem tednu v Mozirju 
vrstijo prireditve, Id so jih s 
skupnim naslovom poimenovali 
„Teden planinstva". Prvi je bil na 
vrsti tradicionalni pohod do mesta 
kjer je med vojno stala partizanska 
vojaška bolnišnica Celje, Pohod 
„Travnik 83" je tudi letos vzorno 
pripravilo planinsko društvo Ljub-

no ob Savinji, bil pa je ie  4. po vr-
sti. 

V ponedeljek zvečer so v Mozirju 
na Goričerjevi hišo odkrili 
spominsko ploščo in z njo trajno 
obeležili mesto kjer je bBa astanov-
Ijena Savinjska podružnica. V to-
rek zvečer so mozirski plaaiaci 
pripravgi slavnostni obča i zbor 
svojega društva aa katerem sa 
najzaslužnejšim plani očem podefifi 
priznanja, sklenili pa so ga z 
večerom med planinci is prikazom 
planinskih filmov. 

Danes, v četrtek, zvečer se bodo 

v Mozirski kinodvorani z opereto 
..Planinska roža" predstavili člani 
Prosvetnega društva Žalec, najbolj 
slovesno pa bo jatri v petek 20. 
maja, ko bodo v mozirski dvorani 

akademijo ob 
organizacije. 

Teden planinstva bodo sključili v 
nedeljo z množičnim pohodom na 
Moareko planino. Pohodniki bo-
do iz srediSča Mozirja krenili ob 
7 z a manj strjene p« velja tudi 
gondola in prevoz z avtomobilom. 
Ob 11. se bo pri Mozirski koči 
pričelo planinsko rajanje. 



Pomočnik komandirja Franc 
Klajnšek 

V spomin na 13. maj 1944, ko je 
tovariš Tito ustanovil oddelek za 
zaščito naroda, praznujejo organi 
za notranje zadeve svoj praznik. 
Začetki organov za notranje zadeve 
pa segajo že v obdobje začetka 
druge svetovne vojne, saj je že leta 
1941 centralni komite komunistične 
partije Slovenije ustanovil varno-
stno obveščevalno službo. Ustanov-
ljeni so bili oddelki varnostno ob-
veščevalne službe in narodne zašči-
te, ki so predstavljali prav tako 
pomembno vlogo v boju proti oku-
patorju. Ze takrat je ta služba slo-
nela na vseljudskem gibanju, saj je 
bila mreža njihovega delovanja 
gosto razpredena. Po vojni se je ta 
služba razvijala v skladu z našim 
družbeno političnim in ekonom-
skim razvojem. Od prvotne centra-
lizirane organizacije, so z razvojem 
samoupravljanja in decentralizacije 
vseh nalog države, naloge politič-
organov za notranje zadeve vse bolj 
prehajale v pristojnost republik in 
pokrajin. Danes lahko rečemo, da 
13. maj ni le praznik delavcev, ki 
delajo v organih za notranje za-
deve, ampak je to praznik vseh 
delovnih ljudi, kajti podružablja-
nje nalog se vseh bolj prenaša na 
delovnega človeka in občana. 

Ob dnevu varnosti smo se 
pogovarjali s komandirjem Postaje 
milice Titovo Velenje Francem 
Krapšetom, pomočnikom koman-
dirja Francem Klajnškom ter vod-
jema varnostnih okolišev Jožetom 
Knezom in Aleksandrom Cvarom. 

Miličniki velenjske postaje milice 
ob 13. maju temeljito ocenijo 
opravljeno delo ter si zastavijo no-
ve naloge. Pa poglejmo kako ocen-
jujejo aktivnosti v letošnjem prvem 
tromesečju? 

,,Ko ocenjujemo rezultate in var-
nostne razmere ter negativne poja-
ve po posameznih področjih," 
poudarjajo, ,,je varnostna situa-
cija, kljub težavam, ki smo jim pri-
ča v zadnjem času, še vedno 

Komandir Postaje milice Titovo 
Velenje Franc Krapše 

zadovoljiva. Ta pa bi lahko bila še 
boljša, če bi uspeli zainteresirati 
delovne ljudi in občane, da bi še 
bolj skrbeli za čuvanje okolja, se 
bolj medsebojno povezovali in so-
delovali pri odkrivanju in odprav-
ljanju negativnih pojavov. To 
bomo lahko dosegli, če bodo delov-
ni ljudje in občani spoznali, da je 
miličnik njihov dober tovariš, ki 
skrbi za raZvoj varnostne kulture in 
da bodo čutili potrebo in dolžnost, 
da miličniku pomagajo z nudenjem 
potrebnih informacij.  Zavedati se 
moramo, da je miličnik v službi de-
lavskega razreda in da bomo le s 
skupnimi akcijami dosegli boljše 
rezultate." 

Stanje na vseh področjih dela 
delavcev Postaje milice Titovo 
Velenje je v letošnjih prvih treh 
mesecih precej podobno enakemu 
obdobju lani. Izjema je le kri-
minaliteta, ki že nekaj časa vztraj-
no narašča. Nekoliko so se pove-
čala tudi kazniva dejanja in to 
predvsem na škodo zasebnega pre-
moženja. Posebno problematiko 
predstavljajo tatvine tekočih goriv, 
ki so tudi najbolj nihajoči delikti na 
našem področju. Ti pojavi so mno-
žični in se pogosto v določenih 
časovnih presledkih ponavljajo. S 
poostrenim delom na tem podro-
čju, so velenjski miličniki dosegli 
dobre rezultate in jim je tudi uspelo 
raziskati precej takšnih dejanj. V 
zadnjem času pa so zabeležili tudi 
šest vlomov v šole in vrtce. Tudi to 
jim je že uspelo raziskati. Precej sc 
poostrili ukrepanje na področju 
javnega reda in miru, kjer je veliko 
prekrškov v gostinskih lokalih. 
Vendar pa z zadovoljstvom ugotav-
ljajo da v prvih treh mesecih letoš-
njega leta ni bilo večjih pretepov, ki 
bi vznemirjali občane. 

Najbolj problematično področje 
dela je, kot smo že omenili, kri-
minaliteta, ki je močno naraščala 
že v lanski drugi polovici leta, šte-
vila teh dejanj pa so še vedno mo-
čno v porastu in postajajo že 

Vodja varnostnega okoliša Alek-
sander Cvar 

zaskrbljujoča. V letošnjem letu so 
tako obravnavali že 316 kaznivih 
dejanj kar je 91 odstotkov več kot v 
enakem obdobju leta 1982. 70 od-
stotkov dejanj je uspelo milič-
nikom že raziskati. S področja 
gospodarstva so obravnavali 13 de-
janj kriminalističnega značaja. To 
je bilo predvsem neodgovorno go-
spodarjenje, poneverbe, grabeži, 
neupravičene porabe, neupravičeno 
sprejemanje in dajanje daril in po-
dobno. Pri teh dejanjih se povzroča 
velika premoženjska škoda, ki je 
znašala v letošnjem prvem četrtle-
tju že kar dobrih deset milijonov 
dinarjev. 
S področja javnega reda in miru 

so velenjski miličniki v prvih treh 
mesecih leta 1983 obravnavali 185 
prekrškov, kar je za 54 več kot lani. 
Pri tem je potrebno ponovno 
poudariti, da je največ kaznivih de-
janj storjenih pod vplivom alko-
hola. Zato miličniki ponovno opo-
zarjajo delavce v gostinskih loka-
lih, naj vinjenim gostom ne točijo 
alkoholnih pijač, saj bodo tako 
lahko preprečili marsikatero 
nevšečnost. Miličniki pa pogosto 
naletijo na težave, kadar skušajo 
intervenirati v primerih, ko j ih 
gostinci pokličejo, da ti potem niso 
pripravljeni podati nujno potreb-
nih informacij. 

Stanje na področju prometne 
varnosti se je s tem, ko smo 
modernizirali tiste ceste, ki so bile v 
občini najbolj kritične, nekoliko 
izboljšalo, vendar pa je še vedno 
precej nesreč v samem mestu, kjer 
je promet močno zgoščen. V prvih 
treh mesecih letos so velenjski 
miličniki obravnavali 17 prometnih 
nesreč. Dva udeleženca v prometu 
sta poškodbam podlega, 6 j ih je 
bilo hudo telesno poškodovanih, 11 
lažje, v enem primeru pa je bila 
povzročena velika materialna ško-
da. Prometnih nesreč, kjer ni tele-
sno poškodovanih in kjer ni velike 
materialne škode miličniki ne 
obravnavajo. 

Vodja varnostnega okoliša Jože 
Knez 

Miličniki skušajo zagotoviti 
boljšo prometno varnost z različ-
nimi represivnimi in preventivnimi 
akcijami. V letošnjem prvem 
tromesečju so predali sodniku za 
prekrške 315 voznikov motornih 
vozil, 45. so odvzeli vozniška do-
voljenja in prav tolikim prometna, 
ker njihova vozila niso bila tehni-
čno brezhibna. 660 voznikov so za-
radi manjših prekrškov opozorili, 
uporabili so 91 alkotestov za preiz-
kus vinjenosti voznika, opravili pa 
so še vrsto drugih aktivnosti, ki 
vplivajo na boljšo varnost v cest-
nem prometu. 

Poleg nalog, ki j ih delavcem 
Postaje milice Titovo Velenje nala-
gajo predpisi, bodo v letošnjem le-
tu še posebej izpostavili nekatera 
področja dela. Tako bodo največ 
pozornosti posvetili izvajanju skle-
pov najvišjih družbeno političnih 
organov in skupnosti. Vso prednost 
bodo namenili odkrivanju kaznivih 
dejanj, ki ogrožajo našo ozemelj-
sko celovitost in rušijo ekonomske 
temelje. Več bodo skušali narediti 
pri razkrivanju kaznivih dejanj, na 
škodo zasebnega in družbenega 
premoženja. Več naporov pa bodo 
vložili tudi v učinkovito preventiv-
no delovanje. Vso skrb pa bodo 
posvetili tudi vzgoji delovnih ljudi 
in občanov v cilju dviga njihove 
varnostne kulture in seveda boljši 
organizaciji družbene samozaščite 
v krajevnih skupnostih in tozdih. 

Zavedajo se, da gospodarske in 
politične razmere zahtevajo večjo 
budnost vseh sil, še posebej pa 
delavcev postaje milice. Zato bodo 
aktivnosti osredotočili na vsa tista 
področja, kjer bi lahko nastala ve-
čja škoda. Vedo, da občani od njih 
veliko pričakujejo. Z njimi se želijo 
še bolj povezati in doseči večjo 
učinkovitost na vseh področjih, ki 
so za varnost potrebni. 

M. Z. 

Irena Sešelj 

Prejela Kidričevo nagrado 
Miran Bolha 

Trud ni bil zaman 

Slovesni sprejem 

Priznanja najzaslužnejšim 

Kje je naša prometna 
kultura? 

pri družbeno moralni vzgoji v 
osnovni šoli. Predvsem jo je 
zanimalo, če se teme povezujejo 
in kakšna je med njimi razlika. 

V svoji nalogi Irena Sešelj 
ugotavlja, da ima religija na 
mlade še vedno precejšen vpliv. 
Prav s tema dvema revijama pa 
jih skuša še bolj pridobiti. Po 
pismih, ki jih mladi pošiljajo 
tema dvema uredništvoma, je 
mogoče sklepati, da obe reviji 
radi berejo. Obe reviji seveda 
razlagata svet iz lastnih izhodišč. 

Vso pozornost je Irena Sešelj v 
delu, za katerega je prejela 
Kidričevo nagrado, namenila 
tudi pouku moralne vzgoje v 
osnovni šoli. Ta predmet poučuje 
v sedmem in osmem razredu. 
Glede na to, da tega predmeta ne 
ocenjujejo, mora učitelj še toliko 
več pozornosti posvetiti motivira-
nju učencev, da so teme kar 
najbolj zanimive in da učence 
tako pritegne. Izbrati je potrebno 
različne oblike dela. Irena Sešel 
meni, da je učni načrt za ta 
predmet pretežak, še posebej za 
sedmošolce. Upa, da bodo v 
novem, ki ga že pripravljajo, 
upoštevali mnenja učiteljev druž-
beno moralne vzgoje, ki se zavze-
majo za to, da bi nekaj tem iz 
sedmega razreda prenesli v osmi 
razred in da bi imel učitelj 
možnost aktualne teme tudi sam 
izbirati. Tako bi gotovo postal 
pouk družbeno moralne vzgoje v 
osnovnih šolah zanimivejši in 
pestrejši. 

nanj uvrstil na osnovi že prej uspešno 
opravljenega nastopa na republiškem 
tekmovanju mladih glasbenikov, ki 
igrajo na trobila, pihala in godala. 
»To priznanje je zame največ kar 
lahko dosežem. Moji cilji in sanje niso 
nikoli segali še dlje. Čeprav sem moral 
tri leta hoditi na vaje dvakrat na 
teden, zadnje leto pa le enkrat, napor 
le ni bil zaman. Prejeto priznanje me 
je spodbudilo k še vestnejšemu in 
prizadevnejšemu delu. Seveda nosi 
pri vsem tem levji delež moj profesor, 
ki prihaja na vaje vsak teden iz 
Ljubljane. Če hočeš z igranjem na 
kakšen instrument doseči boljši us-
peh, ga moraš imeti resnično zelo rad. 
Drugače sta ves trud in delo zaman. 
Ponosen sem na zvezno priznanje, ki 
mi pomeni veliko, predvsem pa vodilo 
za še boljše glasbeno ustvarjanje,« je 
hitel pripovedovati mladi glasbenik. 
Ko gre zares, je po njegovih besedah, 
tri do štiri ure igranja na oboo mnogo 
premalo. 

Njegova ljubljenka — oboa mu 
vzame precej prostega časa. Še sreča, 
da mu učenje v drugem letniku 
kovinarsko strojne usmeritve na Cen-
tru srednjih šol ne dela prevelikih 
preglavic. Svoje pa poleg šole in oboe 
zahtevalo tudi vaje v rudarski godbi, 
katere član je že dve leti ter igranje v 
mladinski pihalni godbi. Preostali 
prosti čas pa mladi glasbenik namenja 
poslušanju klasične glasbe, rad pa 
prisluhne še modernim skladbam. 
Kakšni pa so načrti mladeeailasbeni-
ka v prihodnje? »Tuje najprej šola,« 
pravi, »ki bi jo rad uspešno končal. 
Ce bo šlo vse po sreči in če bom 
naredil še sprejemne izpite na akade-
miji za glasbo, bom študiral oboo še 
naprej.« Kot sam pravi, dobro ve, da 
to ne bo prav lahko in da bo uspel le s 
trdim in vztrajnim delom. 

V počastitev 13. maja dneva var-
nosti je pripravil predsednik velenj-
ske občinske skupščine Janez Basle 
sprejem za delavce velenjske posta-
je milice in za vse tiste delavce, ki 
delajo oziroma so delali v organih 
za notranje zadeve. V imenu skup-
ščine občine Velenje jim je izrekel 
ob prazniku iskrene čestitke. Spre-
govoril pa- je tudi o trenutnem 
družbenem položaju ter izpostavil 
odgovornost vseh, ki delajo na po-
dročju čuvanja ustavnosti in zako-
nitosti dogajanj v naši družbi, saj 
smo bolj kot kdajkoli v povojnem 
obdobju izpostavljeni ekonomskim 
in drugim pritiskom, ki se seveda 
odražajo v našem vsakodnevnem 
življenju in delu in dobivajo svoj iz-
raz v povečanem številu nezado-
voljstev ter v porastu prestopkov 
vseh vrst. V takih razmerah se vse 
bolj zavedamo, je poudaril pred-
sednik velenjske občinske skupšči-
ne, da je močna gospodarska skup-
nost pogoj dobremu in varnemu 
počutju nas vseh. Prav zato poklic-
ni delavci s področja varnosti ne 
morejo ostajati sami, temveč se jim 
morajo pridružiti v ustavi, zakonu 

o združenem delu in drugje po-
stavljeni družbeni mehanizmi, ki 
morajo še bolj kot doslej delovati v 
smislu družbene samozaščite ter 
iskati vzroke za neizpolnjevanje 
množice družbenih dogovorov ter 
preziranje samoupravnih sporazu-
mov ter drugega dogovorjenega. 
Ravno na področju razvijanja var-
nostne kulture in samozaščitnega 
obnašanja, nas čakajo velike nalo-
ge, ki j im bo potrebno posvetiti še 
več pozornosti. 

Kljub vsemu pa je predsednik ve-
lenjske občinske skupščine Janez 
Basle, ocenil varnostne razmere 
ugodno, saj kljub težavam obvla-
dujemo varnostno stanje. 

Ob tej priložnosti so podelili tudi 
priznanja najzaslužnejšim in dolgo-
letnim delavcem organov za notra-
nje zadeve ter priznanja za uresni-
čevanje vloge in nalog družbene sa-
mozaščite, za sodelovanje in 
pomoč pri opravljanju nalog var-
nosti, pomoči pri krepitvi obramb-
ne sposobnosti delavcev Postaje 
milice Titovo Velenje oziroma za 
dosežene rezultate pri opravljanju 
nalog na področju varnosti. 

Zaslužnim delavcem so podeHli priznanja 

Milan Gabron Danica Krivec 

Irena Sešelj 

Učiteljica slovenskega jezika 
in družbeno moralne vzgoje na 
Osnovni šoli Antona Aškerca v 
Titovem Velenju Irena Sešelj, je 
pred nedavnim prejela Kidričevo 
nagrado za svojo diplomsko nalo-
go Odnos med katoliško cerkvijo 
in socialistično moralo v pisanju 
mladinskega katoliškega lista. 

Kot pravi Irena Sešelj, jo je ta 
tema zanimala ves čas študija na 
mariborski pedagoški akademiji, 
katedri za slovenski jezik in 
družbeno moralno vzgojo. 
Predvsem seje poglobila na vpliv 
religije na mlade v mestu in na 
vasi. "Pregledala je pet letnikov 
mladinske verske revije Ognjišče 
in Marvica. ki je namenjena 
najmlajšim. Vsebine člankov teh 
dveh revij je primerjala s temami 

Miran Bolha, obiskuje glasbeno šolo 
Frana Koruna Koželjskega. 

Miran igra na instrument, ki za 
mlade ni najbolj zanimiv — na oboo. 
Nanjo igra v našem mestu le šest 
godbenikov. »Ze četrto leto bo pri 
kraju kar igram na oboo. To pihalo 
sem poznal ze prej, zelo meje zanima-
lo. zato sem pričel nanjo tudi igrati. V 
družini imamo glasbo vsi radi, še 
najbolj oče, ki igra na harmoniko in 
klarinet. Da sem se odločil prav za 
oboo. je »pripomogel« tudi prevelik 
vpis za igranje na druge glasbene 
instrumente. Štiriletno naporno, trdo, 
že prav garaško delo mi je letos prvič 
prineslo željene rezultate,« je pričel 
pogovor mladi glasbenik iz Pesja. 

Za igranje na oboi je Miran pred 
nedavnim prejel prvo nagrado na 
zveznem tekmovanju mladih glasbe-
nikov v Hercegnovem. To tekmovanje 
je le vsaki dve leti. Seveda pa se je 

Elica Zaponšek 

Kljub temu, da nas številne 
nesreče, ki se vsak dan zgodi-
jo na naših cestah, opozaijajo 
na nevarnost, ki nam grozi, če 
nismo dovolj previdni, ne 
upoštevamo prometnih pred-
pisov, za volanom še preveč-
krat pozabljamo, da na cesti 
nismo sami. O tem smo se 
pogovarjali z nekaterimi ob-
čani. 

ELICA ZAPONŠEK: »Doma 
sem iz Titovega Velenja, šoferski 
izpit pa imam že od leta 1968. 
Mislim, da se udeleženci v pro-
metu pogosto obnašajo zelo ne-
odgovorno do sebe in do okolice, 
saj s svojim obnašanjem ogrožajo 
življenje sebi pa tudi drugim. 
Tudi sama sem že nekajkrat 
srečala takšne voznike, ki se 
obnašajo za volanom skrajno 

neodgovorno, pogosto pa tudi 
pešci niso nič boljši, saj prečkajo 
ceste kot bi se jim sanjalo. 
Predvsem pa sem na cesti zelo 
pozorna do otrok, saj ti pogosto 
skočijo pred avtomobil v trenut-
ku, ko šofer tega sploh ne priča-
kuje.« 

MILAN GABRON: »Imam 
kolo, veliko pa tudi pešačim. 
Mislim, da kolesarji v prometu 
nismo najbolj discipliniran: in se 
pogosto vedemo, kot da promet-
ni predpisi za nas ne veljajo. 
Mnogi kolesarji pa jih tudi 
preslabo poznajo. Res pa je tudi, 
da se mnogi vozniki avtomobilov 
na cesti obnašajo »kot močnejši« 
in izsiljujejo prednost. Prav goto-
vo bi se morali prav vsi udeležen-
ci v prometu obnašati bolj disci-
plinirano. Nesreč bi bilo manj.« 

DANICA KRIVEC: »Pešci 
smo pač v prometu najbolj 
odvisni od discipline drugih 
udeležencev v prometu. Moram 
reči, da vozniki pogosto pešcu ne 
priznajo prednosti niti na preho-
du za pešce. Še bolj pa me moti 
to, da vozniki ob slabem vreme-
nu tako radi zapeljejo v luže in 
jih prav nič ne moti, da smo 
potem pešci mokri in umazani. 
Seveda pa tudi pešci pogosto 
hodimo po cesti kot ovce.« 

Tako so menili o naši prometni 
osveščenosti trije naši sogovorni-
ki. Vsi so bili enotnega mnenja, 
da je potrebno na tem področju 
še veliko narediti in da naša 
prometna kultura še vedno ni 
takšna kot bi želeli. 

M. Z. 
Miran Bolha 
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8. a, OSNOVNA ŠOLA ANTONA AŠKERCA, TITOVO VELENJE 

Od leve proti desni: Prva vrsta: Vika Fakin, Matjaž Mihelič, Jasmina Strniša, Mojca Slatinšek, 
Melita Pogorelčnik, Marija Povše, Ljiljana Kamenicki; druga vrsta: Mare Kovač, Borut Meh, Rok 
Vižintin, Jelena Obradovič, Janez Kramar, Betka Lesjak, Iris Verzolak; tretja vrsta: Slavko Podvrat-
nik, Andrej Zdovc,Jelka Berlot, Alenka Meh, Branka Hudournik, Damijana Prah, Tanja Šteharnik, 
Martina Logar; četrta vrsta: ravnateljica Cveta Pušnik, Boris Plešej, Slobodan Eilipovič. Iztok Hu-
dournik, Boštjan Blagotinšek, Robi Hudournik, Edi Pavlovič in razredničarka Tereza Žinko-Kovše. 
Manjka Romeo Sabol. 

8. c, OSNOVNA ŠOLA ANTONA AŠKERCA, TITOVO VELENJE 

Od leve proti desni: Prva vrsta: Mirka Prnovšek, Ivana Vukič, Branka Vengust, Nataša Zager, 
Olga Rojen, Valerija Ošep, Helena Zorman, Mojca Poznič, Ksenija Ričko, Rudi Omerzu; druga vr-
sta: Halida Delalič, Irena Gruber, Matjaž Krenker, Radmila Josič, Simona Gorišek, Miodrag Soleše, 
Robi Legner, razredničarka Sonja Kovač; tretja vrsta: Ivan Osrečki, Miran Razboršek, Iztok Golob, 
Zoran Drev, Iztok Peciga, Samo Chromy, Branko Kitak, Milan Šojat, Betka Čas, Klavdija Petek in 
Gvido Ovnik. Manjkajo: Zanja Kovač, Romana Grobelnik in Sašo Mravljak. 

8. b, OSNOVNA ŠOLA MIHA PINTARJA-TOLEDA, TITOVO VELENJE 

Od leve proti desni: Prva vrsta: Andrej Oven, Simona Pogač, Darinka Bračič, Milena Beškovnik, 
Ljiljana Ilič, Irena Zabukovnik, Srečko Hudobreznik; druga vrsta: razredničarka Jožica Emeršič, 
Zvonka Mravljak, Valerija Glavnik, Natalija Suhovršnik, Sonja Kajba; tretja vrsta: Vili Razbornik, 
Miran Vrhovnik, Matjaž Movh, Ljubiša Mladenovič, Iztok Štefanič, Slavko Lipovšek; četrta vrsta: 
Fredi Gajšek, Ocepek Boris, Peter Hriberšek, Robi Rotovnik, Filip Ahac; peta vrsta: Janez Sevšek, 
Bojan Lipnik, Milan Vrdev, Mojca Suligoj in Helena Ivanuša. 

8. b, OSNOVNA ŠOLA ANTONA AŠKERCA, TITOVO VELENJE 

Od leve proti desni: Prva vrsta: Sneža Židov, Jasmina Jakovljevič, Ivan Vidmajer, Elica Aristov-
nik, Mateja Sevčnikar, Barbara Kunej; druga vrsta: Miha Reponj, Denis Bola, Blanka Bolha, Martin 
Veler, Borut Petrič, Samo Frankovič, Darja Filipančič; tretja vrsta: Lidija Marin, Mihaela Žlof, Irena 
Hladin, Tomaž Hribar, Tomaž Gradišnik, Marjeta Lipnik, Joži Stropnik, Metoda Glavnik, razredni-
čarka Stanislava Borovšak; četrta vrsta: Simona Diklič, Andreja Šeliga, Jani Sevčnikar, Simon Verlič, 
Boris Štih, Marko Marinšek, Peter Šile in Željko Črep. Manjkata Maks Mucik in Lidija Hušek. 

8. a, OSNOVNA ŠOLA MIHA PINTARJA-TOLEDA, TITOVO VELENJE 

Od leve proti desni: Prva vrsta: Igor Špital, Aleksander Dumbuya, Rado Pečovnik, Tedej Za-
goričnik, Mirjam Pristovšek, Zorica Seizovič, Nisvet Ikič; druga vrsta: Emsud Buljubašič, Gvido Ro-
van, Darjo Pungartnik, Aleš Krobot, Anton Mišja, Stanka Potočnik; tretja vrsta: Ivan Doler, Boris 
Rupreht, Irena Džordževič, Jožica Škoflek; četrta vrsta: Franjo Tajnik, Albin Vovk, Tatjana Turn-
šek, Alenka Flis, Helena Založnik, Zdenka Zagoričnik; peta vrsta: razredničarka Ljudmila Gržina, 
Matej Vratanar, Jani Štrigl, Zdenka Ferenčak in Dime Randželovič. Manjka Nataša Krenker. 

8. c, OSNOVNA ŠOLA MIHA PINTARJA-TOLEDA, TITOVO VELENJE 

Od leve proti desni: Prva vrsta: Darinka Borovnik, Andreja Pušnik, Dragica UrteU, Ružica Mar-
kovič, Tatjana Kurnik, Simon Klanfer, razredničarka Fanika Sagmeister; druga vrsta: Nada Kondič, 
Lidija Goršek, Julija Vrbovšek, Jana Felicijan, Koča Faik, Marjan Šumah; tretja vrsta: Boris Nimac, 
Stanka Mazej, Marjana Selič, Branko Ževart, Viki Rednak, Robert Kočevar; četrta vrsta: Miha Špe-
gel, Boris Kanduti, ravnatelj Emil Hartner, Boris Repnik, Bojan Pirnat; peta vrsta: Silvo Mihelič, Iz-
tok Pirnat. Manjkajo: Nevenka Mravljak, Jožica Kričej, Amira Smajlovič in Katarina Jerenec. 
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Zadnji dnevi v mesecu apri-
lu in prvi v maju, čeprav so bili 
malo vetrovni in prav po 
aprilsko muhasti, so nakopali 
kmetom polne roke dela. 
Treba je bilo posaditi krom-
pir, opraviti prva dela v hme-
ljiščih, pograbiti travnike, do-
gnojiti pšenico, uničiti plevel 
in še in še. Kako so kmetje 
delo opravili prav sedaj, bodo 
lahko videli jeseni, ko bodo 
spravljali pridelke in polnili 
kašče. 

Pri Drofelnikovih, po do-
mače Golobovih, v Paški vasi 
so vsi, ki kmetujejo, do vrha 
lave »obloženi« z delom, 
eprav je kmetija usmerjena 

in poleg vsega še sodobno 
opremljena, je treba delati od 
ranega jutra do poznega 
večera. »Na kmetih je že 
tako, da brez dela nikoli 
nismo. Pri naši hiši se ukvar-
jamo predvsem z živinorejo. 
V hlevu imamo čez 50 repov, 
predvsem pitancev, redimo 
pa tudi piščance. Kar šestkrat 
na leto selimo tudi po 13 tisoč 
piščancev. Dokler nismo ime-
li kokošje farme smo vsaj 
pozimi imeli malo prostega 
časa, sedaj pa še tistega 
nimamo več,« je spregovoril 
ob našem obisku gospodar 
Franc. 

Golobova kmetija se s 
tremi hektarji gozda in osmi-
mi hektarji obdelovalne zem-
lje in travniki uvršča med 
srednje velike kmetije. Včasih 
so se pri tej domačiji pridelo-
vali še hmelj, vendar so pred 
dobrimi desetimi leti to proiz-
vodnjo opustili. Od leta 1970 
dalje so kmetovanje preus-
merili v živinorejo. Danes so 
njihove njive posejane s krmo 
za živino, silažno koruzo, le 
kaj malega na svojih njivah 
pridelajo za dom. »Včasih 
smo hoteli kmetje vsak ko-
šček obdelovalne zemlje po-
sejati z vsemi poljščinami. 
Zato ni bilo pri hiši nikoli 
dohodka, saj smo največkrat 
pridelali le za dom. Za proda-
jo seveda ni ostalo ničesar. 
Spoznal sem, da takšna misel 
ne vodi nikamor, pa smo 
pričeli samo z rejo pitancev. 
Z lansko bero smo bili zelo 
zadovoljni. Napolnili smo 
oba silozna stolpa po 1000 
kubikov, zelo dobra paje bila 
tudi vzreja pitancev in pi-
ščancev. Živina potrebuje 
veliko hrane. Zato seno ved-
no siliramo, otavo posušimo, 
tretji odkos pa delno silira-
mo, nekaj pa pOsušimo. Tudi 
svinj imamo nekaj. Na kmeti-
ji delamo le trije. Kadar nas 
delo priganja primemo vsi za 
vse. Letos bo pri hiši malo 
več dela, saj bo treba zemljo 
kolobariti. Iztrošena je in ne 
bo dala dobrega hektarskega 
donosa,« sta hitela pripove-
dovati. 

Čeprav imajo Drofelnikovi 
vse stroje za spravilo sena. 

silaže, brez žuljavih, hrapa-
vih, predvsem pa pridnih rok 
ne gre. Dober pridelek lahko 
dosežeš le, če pridno obdelu-
ješ polja in daješ zemlji tisto, 
kar potrebuje. Tako kot v 
našem gospodarstvu, je za-
škripalo tudi v kmetijstvu. 
Težave se kar kopičijo. Naša 
družba namenja kmetijstvu 
vedno več pozornosti, vseh 

Kristina Drofelnik 

težav pa kljub temu ne more 
rešiti. »Nekaj je med njimi 
tudi takih, ki jih ne bi bilo 
treba. Kmetijska politika bi 
morala biti bolj trdna in 
dolgoročna. Kmet bi moral 
že spomladi vedeti, kaj bo 
sadil, kako bo lahko prodal, 
po kakšni ceni. Prepričan 
sem, da bi lahko z boljšo 
politiko na tem področju 
dosegali večje hektarske do-
nose,« je potožil gospodar 
Franc. Huduje se tudi nad 
trgom. Ta v Jugoslaviji za 
kmetijske pridelke že zdaleč 
ni enoten. Živina slovenskega 
kmeta je kar za štiri, do pet 
tisoč dinarjev pri kilogramu 
cenejša kot v drugih republi-
kah. »Ne vlečemo se za 
dobiček. Vendar, če garaš in 
ustvarjaš, bi bilo le prav, da 
bi bil naš trud povsod enako 
plačan,« je dejal. 

Slaba je založenost trga z 
rezervnimi deli za kmetijske 
stroje, primanjkuje gnojil in 
zaščitnih sredstev. Brez vsega 
tega si danes kmetovanja ne 
znamo predstavljati. Kako 
boš delal, če moraš za majhen 
del kmetijskega stroja čakati 
tudi po več kot dva meseca in 
narediti mnogo poti. Delo 
priganja, zemlja zahteva svo-
je, kmet pa gleda na vse z 
zavezanimi rokami. »Piščan-
ce izvažamo, dobimo zanje 
devize, ki jih kmetje ne vidi-
mo. Rezervne dele pa lahko 
kupiš le zanje. Če za dinar 
proizvajamo, bi morali za 
dinarje še kupiti. Rezervni 
deli niso luksuzno blago,« je 
tarnal Franc in nadaljeval: 
»Ne vem kako bi bilo, če bi si 
vsi služili kruh v tovarnah. 

Tudi mi smo proizvajalci, ki 
ne delamo le zase in za svoj 
žep, ampak za vse naŝ  Zane-

Občinska zveza društev prijateljev 
mladine Velenje 

Počitniško delo 
Občinska zveza prijateljev 

mladine Velenje bo v letošnjem 
letu sofinancirala počitniško delo 
z otroki v krajevnih skupnostih 
Zavodnje, Topolšica, Šmartno 
ob Paki, Šoštanj, Lokovica, Pes-
je, Šentilj, Škale — Hrastovec, 
Konovo, Šmartno — Titovo 
Velenje, Šalek Gorica, Edvarda 
Kardelja ter za Titovo Velenje 
levi in desni breg. 

Občinska zveza prijateljev 
mladine Velenje vabi k sodelova-
nju dijake ali študente, ki imajo 
veselje in smisel za delo z otroki, 
prebivajo v občini Velenje in so 
dopolnili 18 let. Kandidati se 
bodo morali udeležiti enodnev-
nega seminarja za animatoije 
počitniškega dela, ki bo predvi-
doma 24. junija v dopoldanskem 
času v Titovem Velenju. 

Počitniško delo bodo opravlja-
li v krajevni skupnosti, ki jo bodo 
sami izbrali. Z društvom prijate-
ljev mladine v krajevni skupno-
stih oziroma občinsko zvezo 
prijateljev mladine Velenje bodo 
sklenili pogodbo o delu za dolo-
čen čas. Dnevna obveznost bo tri 
do štiri ure oziroma po dogovoru 
z društvom prijateljev mladine. 
Delo bo honorirano po 70 dinar-
jev na uro. 

Prijave za počitniško delo 
sprejemajo društva prijateljev 
mladine v krajevnih skupnostih 
oziroma občinska zveza društev 
prijateljev mladine Velenje naj-
kasneje do 10. junija. Informacije 
pa lahko dobite tudi v pisarni 
občinske zveze društev prijate-
ljev mladine Velenje na Prešer-
novi 1 ali po telefonu 850-083. 

marjenje kmetijske politike v 
prejšnjih letih nas danes kar 
krepko tepe.« Po njegovih 
besedah delavec ne more biti 
hkrati tudi kmet. Zanemarje-
nih in neobdelanih polj je pri 
nas kar nekaj, s katerih bi se 
še dalo iztržiti kakšen dinar. 
No, v zadnjih nekaj letih je v 
kmetijstvu krenilo precej na 
bolje, čeprav se kmetje pov-

Franc Drofelnik 
* 

sem še ne morejo enačiti z 
delavci. Dopusta si ne morejo 
privoščiti, prav tako nimajo 
plačanih nadur, prostega ča-
sa ne poznajo. Pa tudi kmečki 
fant si težje najde gospodinjo. 

Naš obisk pri Golobovih v 
Paški vasi že zdaleč ni bil 
namenjen le pogovoru o 
težavah, ki kmetom prav tako 
ne prizanašajo, ampak pre-
prostemu pogovoru o delu, 
življenju in trden kruh kmeta 
danes. »Ne smemo le tarnati, 
saj danes na kmetih le ni tako 
zelo hudo. S preudarnim in 
pametnim kmetovanjem se 
da živeti. Treba je le več 
delati in imeti veliko volje tet 
veselja za delo na polju. 
Znanost in tehnika nam pre-
cej pomagata, seveda če znaš 
z novostmi pravilno ravnati. 

Brez kančka znanja bo kmet 
težko gospodaril. S prakso 
dobiš nekaj, vendar je to za 
današnje čase mnogo prema-
lo. Posebno še sedaj, ko si vsi 
prizadevamo za kar največjo 
in čimboljšo proizvodnjo hra-
ne,« sta menila naša gostite-

Ija-

Gospodar Franc, gospodi-
nja Kristina in sin Franc, kije 
končal dvoletno kmetijsko 
šolo in pridno pomaga star-
šem pri delu na polju in vj. 
hlevu, so opravili vsaj za 
sedaj potrebna dela. Okoli 
20. maja pa bodo pričeli še s 
siliranjem. 

Tako je torej na usmerjeni 
kmetiji Drofelnikovih. Ko-
maj naredijo eno, že jih čaka 
drugo opravilo. Vsak zamu-
jen dan lahko zmanjša pride-
lek. Narave,'zemlje se ne da 
ogoljufati, izgubljene letine 
prav tako ni moč nadoknadi-
ti. Drofelnikovi to dobro 
vedo, zato so tudi uspehi 
takšni, kot si jih želijo oni in 
celotna družbena skupnost. 

T. P. 

Risanje 
na asfalt 

Tudi letos bo organiziral svet 
pionirjev pri občinski zvezi dru-
štev prijateljev mladine Velenje v 
počastitev 25. maja in 91. letnice 
rojstva tovariša Tita likovno 
akcijo Risanje na asfalt na temo 
Pionirji, veselo na delo. Tako kot 
vsako leto bodo tudi letos risali iz 
vzgojno varstvenih ustanov ter 
pionirji osnovnih šol velenjske 
občine na Titovem trgu. Akcija 
bo to soboto, 21. maja. Ob 9. uri 
jo bodo s krajšo slovesnostjo 
otvorili. Delo mladih risarjev in 
seveda njihove izdelke pa si na 
Titovem trgu lahko ogledate med 
9. in 12. uro. 

Titovo Velenje 

Koncert MPZ Velenje 

Jutri, 20. maja, ob 2030, bo v domu kulture 
v Titovem Velenju že VI. redni letni koncert 
Mešanega pevskega zbora »Gorenje« iz 
Titovega Velenja. Zbor vodi Ciril Vertačnik. 
Zbor se bo predstavil s slovenskimi ljudskimi 
in umetnimi pesmimi ter pesmimi drugih 

narodov in ljudstev. Solisti bodo: Anica Kra-
mar, Stane Goijup in Jože Oštir. 

Vstopnice za ta koncert prodajajo v knjižni-
ci v Titovem Velenju in eno uro pred koncer-
tom pri blagajni doma. Cena vstopnicam 80 
dinarjev. 

Nastop folklornega 
ansambla ŠOTA 

Folklorni ansambel ŠOTA 
iz Kosova je bil ustanovljen 
leta 1961 v Prištini. Kmalu je 
postal znan po vsej domovini 
in izven nje. Izvirnost kosti-
mov in avtentičnost ljudskega 
melosa, bogat kolorit, orna-
mentika in ritmi so glavna 
odlika tega odličnega an-
sambla. 

Od ustanovitve do danes je 
ŠOTA izvedla več kot 2U00 
koncertov doma in v tujini 
(Francija, Belgija, Nizozem-
ska, Švica, Češkoslovaška, 
Bolgarija, Turčija, DR Nem-
čija, Sovjetska zveza, Albani-
ja in Libija). 

Vstopnice za to zanimivo 
prireditev, ki bo v torek, 24. 
maja, ob 20.00, prodajajo v 
knjižnici v Titovem Velenju 
vsak delovni dan, od 9.00 do 
15.00, v soboto do 13.00. Cena 
vstopnicam je 100 dinarjev. Eden od plesov 

REDNI KINO VELENJE 

Četrtek, 19. 5. ob 19. in 21. uri 
HOČEM ŽIVETI — domači, dra-
ma. V gl. vi.: Milan Strljič 

Petek, 20. 5. ob 11. uri 
ČAS SE JE USTAVIL OB 05:18 
— japonski, znanstvenofan-
tastični. V gl. vi: Sonny Chiba 

Petek, 20. 5. ob 19. in 21. uri 
NEMIRNA MEJA — ameriški, 
akcijski. V. gl. vi.: Charles Bron-
son 

Sobota in nedelja, 21., 22. 5. ot 
19. in 21. uri 

ČAS SE JE USTAVIL OB 05:18 
— japonski, znanstvenofanta-
stični. V gl. vi: Sonny Chiba 

Ponedeljek in torek, 23., 24. 5."1 

ob 19. in 21. uri 

PESTI IN KREMPLJI — 
hongkonški, karate. V gl. vi.:. 
Wang Sheng Lee 

Hočem živeti 

KINO DOM KULTURE VELE-
NJE 

Četrtek, 19. 5. ob 20. uri 
NIMIRNA MEJA — ameriški, 
akcijski. V gl. vi.: CHARLES 
Bronson 

Nedelja, 22. 5. ob 10. uri 
OTROŠKA MATINEJA — 
PALČIČA — risanka. 

KINO ŠOŠTANJ 
Sobota, 21. 5. ob 16.30 uri 

OTROŠKA MATINEJA — 
PALČIČA — risanka. 

Sobota, 21. 5. ob 20. uri 
RDEČI — ameriški, zgodovinski 
spektakl. V gl. vi.: Waren Beatty 

Nedelja, 22. 5. ob 18. in 20. uri 
PESTI IN KREMPLJI — 
hongkonški, karate. V gl. vi.: 
Wnag Sheng Lee 

Ponedeljek, 23. 5. ob 20. uri 
ČAS SE JE-USTAVIL OB 05:18 
— japonski, znanstveno-fanta-
stični. V gl. vi.: Sonny Chiba 

Sreda, 25.' 5. ob 20. uri 
NEMIRNA MEJA — ameriški, 
akcijski. V gl. vi.: Charles Bron-
son 

KINO DOLIC 
Torek, 24. 5. ob 21. uri 

NEDOVOLJENA LJUBEZEN — 
ameriški, erotska drama. V gl. vi.: 
Orson Welles 
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Spoznavajmo manj znane 
poklice 

»Ko bom velik, bom čevljar...« 
»Jaz bi bila rada učiteljica francošči-
ne!« »Postal bom pek ...« 

Iz zatopljenosti v učenje so me 
predramile tele vreščeče otroške bese-
de iz radia. »Jaz bom pa pek«, je dejal 
plašen deček. »Pek? Kaj neki roji temu 
fantku po glavi,« sem pomislila. Biti 
pek . . . Morda takrat, ko so peki še 
doma pekli kruh in potem v koših 
raznašali in prodajali!? To so nam 
pripovedovale babice. Kaj pa danes 
pomeni biti pek? 

Premalo poznamo ta poklic. Včasih 
so peke, dobrodušne može poznali že 
najmanjši mestni otroci, ki so večkrat 
med igro na ulici uspeli dobiti v dar 
katero od dišečih, rumenih žemelj. 
Danes vse premalo cenimo kruh, 
čeprav ostaja še vedno naša najosnov-
nejša hrana. Pogosto godrnjamo nad 
njim in sploh ne pomislimo, koliko 
truda je bilo vloženega vanj. Ko sem 
takole razmišljala o pekih, sem se 
spomnila, da imam na dolgu intervju s 
sosedom, ki je pek. Pomislila sem, da 
je ravno sedaj pravi čas, da se odpra-
vim tja, da izvem čimveč o pekih in 
izvedela sem naslednje. 

Priprava kruha poteka v štirih 
fazah: priprava testa, vzhajanje, obli-
kovanje in peka. Peki s pomočjo 
strojev zamesijo vse potrebne sestavi-
ne v pravilnih količinah v testo. Nato 
pustijo testo vzhajati, kar poteka pri 
25 stopinjah celzija. Ker postane testo 
pri vzhajanju rahlo in luknjičasto, ga 
moramo pred oblikovanjem Se enkrat 
pregnestl, da se pomladi. Nato ga 
oblikujejo v hlebe, zatem pa pustijo 
hlebe ponovno vzhajati. Začne se 
peka. Kruh se mora peči 55 minut, 
temperatura v peči pa se spreminja po 
količini kruha in velikosti hlebov. Ko 
je kruh pečen, ga zložijo v košare in 
razvozijo do potrošnikov. 

V velenjski pekarni imajo dve peči 
za peko kruha. Seveda sta obe elek-
trični in v vsako gre od 96 do 100 
komadov kruha. Dajanje kruha v peč 
je zelo naporno, če pomislimo, da je 
pred pečjo temperatura 50 stopinj 
celzija. »To bi bilo vse o pečenju,« mi 
je dejal pek,« sedaj pa bi ti povedal še 
nekaj o mojem delu.« 

Povedal mi je, da dela v velenjski 
pekarni, ki je precej modernizirana, a 
se kljub temu ubada z mnogimi 
težavami. Predvsem v tej pekarni 
primanjkujedelavcev. Težko je razume-
ti, da se za ta poklic odloča tako malo 
fantov. Začudili se boste, če vam 
povem, da se je v naši občini v zadnjih 
petih letih za peka odločil le en fant. 

Delovna organizacija Merks, ki ima 
kar 18 obratov po Sloveniji pa ima 
sedaj le tri nove učence. Zakaj tako 
upada to število? V velenjski pekarni 
imajo od 15 pekov le 4 kvalificirane. 
Seveda ne morem reči, da ima ta 
poklic same dobre lastnosti ali pa 
slabe. Nikakor ne. Vseeno pa imam 
občutek, da mi ugovarjate: »Komu bi 
se ljubilo zvečer ob 22 uri v službo in 
potem celo noč stati pri vroči peči?« 
Vem, da ni delati prijetno ponoči, a kaj 
moreš, če hočejo gospodinje že zgodaj 
zjutraj topel in svež kruh. Če bi se 
ravnali po pravilih, bi moral kruh 
potem, ko se speče, še 12 ur počivati, 
to pa se v praksi ne dogaja, čeprav bi 
bilo bolje za naše zdravje. Vemo, da je 
starejši kruh bolj zdrav kot popolnoma 
svež. 

Peki delajo v dveh izmenah dopol-
dne in ponoči. Mešalec mora priti v 
službo dve uri pred drugimi, torej v 
nočni izmeni ob 20 uri, drugi pa šele ob 
22. Ob 1 uri ponoči je pečen prvi kruh. 
Zanimalo me je še, kaj se zgodi, če se 
kruh pokvari? Če se kruh pokvari, 
torej se premalo speče, je preveč 
zapečen ali se zgodi, da je neslan, ga 
prodajo po polovični ceni za krmo 
svinj. Tako narede tudi z drugimi 
izdelki, ki jih poleg kruha še pečejo v 
pekarnah. Izjema pa je bel kruh, ki ga 
uporabijo za drobtine*. 

Starejši peki, ki delajo v pekarni v 
Titovem Velenju, so včasih hodili na 
delo v pekarno v Šoštanj. Ta pekarna 
je še bolj slabo opremljena in so delali 
večinoma ročno. Morda je bilo to delo 
bolj zanimivo, posebno izdelava prest, 
ki še danes poteka ročno. 

Pek mi je povedal med drugim tudi 
to, da se poklic peka razlikuje od 
drugih predvsem v tem, da imaš 
opraviti z živim blagom-testom. Testa 
ne moremo pustiti in prenehati z delom 
kadar hočemo, ampak moramo delo do 
konca opraviti, medtem ko lahko pri 
drugih predmetih, v drugih poklicih 
ravnamo drugače. 

To bi bilo nekaj kančkov iz pripove-
dovanja sosedovega peka. Menim, da 
je prav, da poklic peka cenimo in 
spoznam, da bomo znali ceniti tudi 
kruh. Poklic peka je lep ravno tako kot 
drugi poklici. Zato se fantje odločite 
zanj in verjemite, da v pekarni ne 
manjka zanimivih dogodivščin, seveda 
pa vas čaka trdo delo in napor, a tudi 
to se z veseljem do dela lahko prema-
ga-

Jožica Jurkovnik, 8. a 
eoš Biba Roeck 

Šoštanj 

Sreča je 
Stojim  ob  ograji, 
vsa  zatopljena 
v svoje  sanje 
in  mislim  na  srečo. 
Sreča,  kaj  je  to? 
Sreče  ne  moreš  opisati, 
srečo  lahko  samo  doživiš. 
Sreča  ne  pomeni 
imeti  veliko  denarja, 
imeti  prijatelje,  kijih  izkoriščaš. 
Sreča  je  nekaj, 
kar  hitro  mine, 
hitreje  kot  pride. 
Biti  srečen,  pomeni 
živeti  in  še  enkrat  živeti. 

Janja,  2.  letnik 
srednja  družboslovna  šola 

Titovo  Velenje 

sla vprašanja o protipožarni 
čiti smo še kar dobro odgovo-

Obrambni dan 
Lepo sobotno jutro. Le komu 

bi se ljubilo v šolo in še tako 
pozno? K vragu ta obrambni 
dan! Če bi bila resnična vojna, 
vetjetno ne bi bili takšni junaki, 
da bi se potikali po gozdu, saj bi 
jo lahko mimogrede skupili. Pa 
kaj mi to pomaga, v šolo bo 
treba. 

Na 
zaščiti o 
rili. Dosegli smo šest točk od 
desetih možnih. Če bi bili gasilci, 
bi nam hiša, ki bi jo gasili verjet-
no do tal pogorela, preden bi kaj 
ukrenili. Z zemljevidom na kate-
rem je bilo označenih nekaj 
kontrolnih točk, smo nadaljevali 
pot. Prvo postajo smo morali 
najti sami. Znana sta nam bila 
azimut in razdalja. 

»V tole smer,« je dejal nekdo 
iz skupine in pokazal proti Nami. 

»600 metrov,« sem pomislil »to 
je verjetno res nekje v bližini 
Name. »Tekli smo v tisto smer, a 
postaje ni bilo nikjer. Mogoče je 
kje pri bazenu? Točno. Postaja je 
bila pri vili Herbestein. Opazili 
smo predhodno skupino, ki je 
pravkar odhajala. Na prvi postaji 
smo si morali namestiti plinsko 
masko. Naslednjo postajo smo 
poiskali na zemljevidu. 

»Grad!« sem glasno povedal. 
Čez nekaj časa smo že bili na 
gradu. 

»Kako to, da ste tako pozni?« 
Je vprašal tovariš Camloh, ki nas 
je pričakal v gruči otrok. Prav 
prijetno je bilo videti našega 

profesorja  matematike, kako se 
igra z otroki nižjih razredov 
osnovne šole. Na tej kontrolni 
točki smo metali kamne, ki naj bi 
predstavljali bombe. 

»18 točk,« je povedal profesor, 
»ni slabo.« 

Naslednja točka: Koželj. Spu-
stili smo se po hribu navzdol in 
nadaljevali pot po asfaltirani 
cesti, nato pa po planinski poti. 

»Ne morem več!« je zastokala 
Margit. 

»Ustavimo se malo,« je prosila 
Nataša. 

»Moramo naprej, že tako smo 
pozni.« sem ju priganjal. 

»Jaz sem srčni bolnik,« je 
povedala Nataša. 

»Jaz pa ledvični,« sem dodal. 
Čas pogovora sta zviti sošolki 
izkoristili za počitek. 

»Dovolj, gremo naprej,« sem 
ukazal. Zdaj sta sošolki kot 
zdravi nadaljevali pot. 

»No, zdaj pa imamo«, sem se 
ujezil, ko sem opazil skupino, ki 
je startala za nami. Hočeš, nočeš 
smo morali skupaj nadaljevati 
pot, saj so nam bili neprestano za 
petami. Na tretji postaji nas je 
pričakala tovarišica Preložniko-
va. Po preizkusu telesnih zmog-
ljivosti smo nadaljevali pot. Spet 
nas je dohitela druga skupina. 

»Pohitimo. da nas ne bodo 
prehiteli,« je zavpil nekdo od 
naših 

Nekaj časa smo še hodili po 
Kožlju, slednjič pa smo le prišli v 
dolino. Na najožjem mestu smo 

Človek, ki ga občudujem 
Tito, človek, ki je bil in je še 

vzgled vsem nam. Ne samo 
Jugoslovanom, temveč celemu 
svetu. Občudujem njegovo trd-
nost med NOB in tudi po vojni, 
njegovo iznajdljivost, hrabrost, 
vztrajnost, narodno zavest. Tudi 
ob najtežjih trenutkih, na primer, 
ko ga je zasledoval sovražnik 
in naj je bila razpisana nagrada, 
se ni izdal. N i obupal. Nje-
gov cilj je bil, samostojna 
država, neodvisna, sociali-
stična. To mu je uspelo. Nam 

vsem je to uspelo. On je bil tisti, 
ki nas je vse narode Jugoslavije 
združil, da si nismo tuji in se ne 
sovražimo. Bil je borec za mir, 
enakopravnost, socializem, ne-
uvrščenost. Občudujem ga. Ne 
samo jaz, tudi drugim je vzgled. 
Nam, pionirjem, je govoril: »Uči-
te se, da boste dobri pionirji in v 
bodoče dobri državljani.« 

Barbara Zupane, 6. b., 
oš bratov Letonje Šmartno ob 

Paki 

Zbrali smo se na seminarju 
7. aprila 1983 smo se klubovci 

OZN velenjske občine zbrali na 
seminarju, kjer smo preučevali 
»Kulturo črne Afrike«. Najprej 
smo si ogledali Foitovo zbirko na 
gradu. 

Profesor  Foit se je rodil leta 
1900 v Taboru na Češkem. Po 
rodu je bil Čeh. Kiparstvo je 
študiral v Pragi, Parizu, na Du-
naju in tudi pri Meštroviču v 
Zagrebu. Leta 1970 seje preselil 
v Velenje in skupaj z ženo sta 
uredila zbirko na gradu. Leta 
1931 se je odpravil v Afriko z 
nalogo, da prouči tradicionalno 
afriško umetnost in izdela antro-
pološke plastike predmetov po-
meznih afriških plemen. Pozna-
mo ga kot raziskovalca in zbiral-
ca črnske umetnosti, kot sveto-
vnega popotnika in kot dobrega 
kiparja. 

Po ogledu Foitove zbirke smo 
se zbrali na OŠ Antona Aškerca. 
Razdelili smo se v 6 skupin: 
A—B družboslovna, literarno 

dopisniška, kulturno umetniška, 
likovna in tehnična. 

Vsaka skupina je s svojo nalo-
go'dobila že pred ogledom zbir-
ke. Na šoli pa je vsaka skupina 
opravila delo. Likovna skupina si 
je ogledala afriško zbirko. Svoje 
vtise so učenci zabeležili na 
papir. Tehnična skupina je nari-
sala zemljevid Afrike,  dežel, v 
katerih je profesor  Foit zbiral 
svojo zbirko. Družboslovna A 
skupina je predelala zgodovino 
Afrike.  Družboslovna B skupina 
je opisovala izdelke, ki j ih je 
videla v Foitovi zbirki. Kulturno 
umetniška je sestavila recital o 
afriški  poeziji. Člani literarno-
dopisniške skupine pa smo semi-
nar opisali. 

Na koncu smo poslušali poro-
čanje skupin o svojem delu. 
Kulturno-umetniška skupina pa 
nam je predstavila tudi del 
afriške poezije. S tem smo zaklju 
čili seminar. 

Člani literarno dopisniške 
skupine 

Prvi koraki v pionirski zadrugi 
V zadnjem času zelo poudarja-

mo pomen družbenokoristnega 
dela. Z marljivim delom v raznih 
akcijah na tem področju poma-
gamo našemu gospodarstvu, s 
svojim delom pa koristimo sebi 
in družbi. 

Na naši šoli smo pridni zbiralci 
starega papirja, tudi z zbiranjem 
steklenic ali železa je naš trud 
vedno dobro poplačan. Odločili 
pa smo se tudi, da ustanovimo 
pionirsko zadrugo. Priprave so 
potekale že od začetka šolskega 
leta. Odbor PO se je na svojih 
sestankih dogovarjal za delo in 
akcije v okviru pionirske zadru-
ge. Tudi predstavniki interesnih 
dejavnosti so se srečali in dali 
predloge o načinu dela vsake 
prostovoljne dejavnosti v pionir-
ski zadrugi. Končno smo uredili 
vse potrebno, pomoč pa so nam 
ponudili tudi delavci podjetja 

nas bo 

oddelčna skupnost ima svoj kos 
zemlje in določeno kulturo, ki jo 
bo gojila. Pridelovali bomo 
krompir, fižol, solato, špinačo, 
korenje in še nekaj povrtnin. S 
tem bomo pomagali šolski kuhi-
nji, marsikaj pa se bomo tudi 
naučili. V okviru pionirske za-
druge se bomo ukvatjali še z 
vrsto aktivnosti, vendar nas je 
prav delo na njivi najbolj prite-
gnilo. Čeprav so nas drobna 
opravila kar utrudila, smo skleni-
li nadaljevati s še večjim pole-
tom, saj je naše delo koristno, 
hkrati pa nam je v razvedrilo. 

Tako so stekla prva dela v 
pionirski zadrugi. Prepričana 
sem, da uspehi ne bodo izostali, 
saj so se vse oddelčne skupnosti 
pridno udeležile prve akcije. 

Natalija Huš, 8. b. 
OŠ bratov Letonje 

Šmartno ob Paki 
Vino. Njihovi mentorji nas 
do pri delu usmerjali in vodili, 
pridno smo poprijeli za orodje, 
ko smo zvedeli, aa smo dobili 
njivo v najem. Tako smo v 
četrtek, 28. aprila, naredili prvi 
korak v pionirski zadrugi. Vsaka 

prečkali Trebušnico. Margarit si 
je potešila žejo kar v tem poto-
čku. Ugotovili smo, da ni najbolj 
čist, ker smo nižje videli smrdljivo 
kanalizacijo, ki se je vanj izlivala. 

»Saj, če si žejen pijeS vse,« 
nam je pojasnila Margit, k i se 
zaradi tega sploh ni razburjala. 
Ne vem zakaj morajo nekateri že 
po uri hoda piti prvo vodo, ki jo 
zagledajo. Končno Obirc, četrta 
točka. S kompasom in zemljevi-
dom smo morali najti naslednjo 
točko. Šli smo preko Bevč po 
planinski poti do smučišča, kjer 
so na nas čakale učenke iz drugih 
letnikov. Pogrešal sem tovarišico 
Letonjevo. 

Nikjer je nisem videl. Le kje je, 
če ima tukaj avto? 

»Kaj če bi mi ta avto odpelja-
l i . . . ali ga zaminirali?« sem v 
šali dejal sošolcem. V preseneče-
nje vseh, nam je iz opel-kadeta 
pomahala pogrešana tovarišica, 
ki se je medtem grela na soncu. 
Do Cilja-šole je bilo le še nekaj 
sto metrov. Margit in Nataša sta 
stekli po cesti navzdol, kot da ne 
bi imeli slabe kondicije in prvi 
prispeli na cilj. 

Tako smo naš obrambni dan 
uspešno zaključili. Ni nam škodi-
lo malo hoje in znoja. Kaj bi šele 
bilo v vojni? Upajmo, da do nje 
ne bo prišlo, a vseeno moramo 
biti pripravljeni tako, kot bi se 
začela jutri. 

Igor Kr.šinar, novinarski krožek 
srednja družboslovna šola 

Titovo Velenje 

Delo na njivi -
veselje 
in sprostitev 

Poslušam petje ptic in šumeči 
veter ter pišem šolsko nalogo. Po 
cesti pripelje nekaj traktorjev. 
Ah, seveda, na njive peljejo. 
Pomlad je, čas za delo na polju. 
V tem času in jeseni kmetje 
najbolj garajo, saj pravijo: 
»Kakršna setev, takšna žetev.« 

Tudi na naši šoli smo začeli z 
delom v pionirski zadrugi. V 
najemu imamo njivo, ki smo jo 
razdelili na parcele, in za vsako 
skrbi posamezna oddelčna skup-
nost. Tako smo se zbrali na naši 
parceli in si razdelili. Zavihali 
smo rokave in začeli. Krajevna 
kmetijska zadruga nam je prisko-
čila na pomoč in nam preorala 
njivo. Lotili smo se tolčenja grud 
in pobiranja kamenja. Delo je 
bilo kmalu opravljeno in zado-
voljni smo odšli domov. 

Življenje nas uči. da šele 
potem, ko nekaj izgubiš, začutiš 
kaj ti je'pomenilo. Nisem doma s 
kmetije, a imamo manjši vrt pri 
bloku, ki ga skrbno obdelujemo. 
Na šolski njivi sem pogostokrat 
pomislila, kako lepo je, če imaš 
svoj kotiček in skrbiš zanj. Ob 
delu se sprostiš in pozabiš na 
svoje težave ter skrbi. 

Dan je zaspal v bližajoči se 
noči. Prižigale so se prve zvezde 
in na cesti je zopet završalo. 
Traktorji so se vračali z njiv. 
Kmetje so opravljali svoje delo, 
jaz pa sem pred seboj zaprla 
svojo knjigo in se zavila v toplo 
odejo ter zaspala. 

Mojca Križ. 8. b. 
OŠ bratov Letonje 

Šmartno ob Paki 

»Ne boš se peljal!« 

Po poteh partizanske Ljubljane 
1941. leta so fašisti napadli 

Jugoslavijo. Okoli Ljubljane so 
napeljali bodečo žico. V spomin 
na ta dogodek prirejajo razne 
pohode in teke. Tako smo se tudi 
planinci naše šole udeležili poho-
da »Po poti spominov in tovarišt-
va«. Med potjo smo videli po-
mnike NOB. Na njih je napisana 
letnica dogodka in katera delo-
vna organizacija je postavila 
pomnik. Ob štartu smo dobili 
listek, na katerega smo napisali 
ime in priimek in kraj. Pot ni bila 
težavna. Na štart smo šli med 
prvimi, zato smo med potjo 
malicali. Prisostvovali smo tudi 

na proslavi na Trgu revolucije. 
Bil je lep sončen dan, zato smo 
obiskali še Kamniško Bistrico. 
Videli smo izvir Kamniške Bistri-
ce, plezali po skalah, raziskovali 
luknje in jame. Namakali smo 
tudi roke v ledeno Bistrico. 
Hodili smo po vodi in kamenju 
in počenjali še mnogo drugih 
stvari. 

To so dogodki, ki ti vedno 
ostanejo v spominu. 

Zlatka ZUPAN 
8. a razred 

OŠ XIV. divizije 
TITOVO VELENJE 

Jutro 
Skrivnostna 
v svoji megli, 

•jama, 
dišiš po belem jutru 
vstajenja 
in kapljah rdečih — 
znojenja, 
ker ostajajo dnevi 
zažrti v meso. 

Ivo Stropnik — 

SPIRITUS RŠC 

Deževen dan 
Dežuje, dežuje in še vedno 

dežuje. Pišem domačo nalogo, 
usta se mi odpirajo, kot bi hotel 
pojesti mizo. Zopet pogledam 
skozi okno, nebo pa še vedno 
joče. Le kdo ga je užalil, da se 
mora potolažiti? Kaj početi, nič 
se mi ne ljubi. Zagledam se v 

velike krive črke, nasmehnem se. 
»Prav takšne so kot vreme«, 
pomislim. Še en stavek, ki ga 
bom znal prevesti v angleščino, si 
moram izmisliti. Ah, sedaj se ne 
morem spomniti. Grem raje 
gledat, kaj dela mama. Pospra-
vlja, saj sem si kar mislil, le kaj bi 
lahko delala v tem deževnem 
vremenu. Naj j i grem pomagat? 
Hm. spodobilo bi se že. Že vem. 
pometel bom. O, samo da je 
enkrat konec. Sedaj pa grem 
pogledat, če imam še kaj za 
nalogo. Joj, zgodovino se moram 
naučiti, jutri bom najbrž vpra-
šan. Deževne kapljice še vedno 
rosijo zemljo. Oh, ti oblaki, da ne 
morejo prepustiti niti enega žar-
ka k meni. Končno sem se 
spomnil primernega stavka. Pa 
zgodovina? Strašno, nobene let-
nice ne znam, učiti se mi pa ne 
da. Tega je krivo samo vreme, a 
kako to povedati učiteljici. Zno-
čtlo se je, spat bo treba, zgodovi-
ne pa še vedno ne znam. No, se 
bom pa jutri naučil. 

A zjutraj, ko se prebudim, 
zunaj še vedno dežuje. 

Zoran Mesarič, 7. b 
coš Biba Roeck 

Šoštanj 

Termoelektrarne Šoštanj 

RAZPISUJEJO 

na podlagi sklepa delavskega sveta z dne 27. 7. 1982 

JAVNO DRAŽBO 
za prodajo poslovnega prostora v Šoštanju, Kajuhova 7; ki bo dne 
3. 6. 1983 s pričetkom ob 11.00 uri v prostorih sejne sobe Ter-
moelektrarn Šoštanj 

1. Poslovni prostor se nahaja v bloku v Šoštanju, Kajuhova 7, s 
površino 70,99 m2. 

2. Ocenjena prometna vrednost poslovnega prostora je 
1.117.038,74 din. 

3. Kupec bo moral poslovni prostor uporabljati izključno za potrebe 
-mesnice, kar se uredi tudi v pogodbi. 

4. Davek na promet nepremičnin in stroške za vknjižbo lastninske 
pravice v zemljiški knjigi nosi kupec. 

5. Pravico do udeležbe na javni dražbi imajo tisti, ki pred dražbo 
položijo varščino v višini 60.000,00 din na račun štev. 
52800-726/1 -46080 — Termoelektrarne Šoštanj — združena 
sredslya. sklad skuDne porabe, stanovanjski del, pri SDK Ve-
lenje. 
Potrdilo o plačani varščini mora ponudnik prinesti s seboj na" 
javno dražbo. 
Ponudniku, ki bo na natečaju uspel, se varščina vračuna v 
kupnino. 
Ponudnikom, katerih ponudba ni bila sprejeta, bo varščina vr-
njena v 15 dneh. 
Ponudniku, ki odstopi od ponudbe, ko je na javni dražbi že uspel, 
se varščine ne vrne. 

6. Izročitev in prevzem poslovnega prostora se opravi po sklenitvi 
pogodbe in plačilu prodajne cene. 

Vse potrebne informacije lahko dobite v splošno-kadrovskem 
sektorju TEŠ. 
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Jezikovno razsodišče — izjavi 96,97 

Poslovneži in 
malopridneži 

Iz Ptuja se nam je oglasila doptiiaca. ki nas prosi za mnenje o 
besedi poslovnež. Besedo je že večkrat slišala v radijskih poročilih 
in se j i zdi neprimerna, ker po njenem mnenja izpeljanke iz 
jaidevnikov na -ež označujejo le nosikr slabih iloveikih lastnosti. 
„AJi poslovni ljudje, ki so dolžni opravljali skrajno odgovorna in 
poštena dela, sedaj celo po jezikovni plati s3jo med maloprid-
neže, predrzneže, sebičneže, pažrešneže, nesramneže, podleže, 
skrajneže?" se sprašuje I. Č. . 

Naša dopisnica pravilno ugotavlja, da trpetjanke iz pridev-
nikov z obrazilom -ež označujejo nosilca lastnosti, ki jo 
poimenuje pridevnik. Ne moremo pa ji pritegniti * tem, da gre 
zgolj za nosilce slabih človeških lastnosti. Kakšne lastnosti ima 
človek, ki ga s tako izpeljanko poimenujemo, je odvisno od 
pridevnika, iz katerega je beseda izpeljana, npr. dovtipnež, 
duhovitež, molčeč nei. natanfaei, « M o t ž , ponosnež, pogumne!, 
srečnež. 

Pomen teh besed lahko izrazimo z zvezo pridevnika in 
samostalnika, npr. duhovita duhovit čla*ek, natančnež natančen 
človek, molčečnež molčeč človek. Gre za pogost pojav v jeziku, ko 
se iz dvobesednih poimenovanj oblikujejo enobesedna. večinoma 
zaradi potrebe po kratkosti izražanja. 

Beseda poslovnež je nastala iz zveze poslovni člonriu morda 
tudi pod vplivom ustreznih poimenovanj v angleščini in nemščini 
(businessman, Geschaftsmann). Vrstni pridevnik posloven v zvezi 
poslovni človek pomensko določa samostalnik, pred katerim stoji. 
Za tvorbo enobesednega poimenovanjaiz te zveze bi bilo mogoče 
uporabiti obrazilo -ik, kar bi dalo besedo poslovnik, ta pa je v slo-
venščini že zasedena z drugimi pomeni. Zaradi pomenske nedvou-
mnosti je bilo za tvorbo enobesednega poimenovanja uporabljeno 
obrazilo -ež, ki se navadno prilika kakovostnim pridevnikom. Iz ta-
kih pridevnikov izpeljane besede niso vedno stilno nezaznamovane, 
in tako se je poslovnež znašel v družbi z malopridnežem. Seveda pa 
to še ni razlog, da bi rabo te besede odsvetovali, saj se je v zadnjem 
času že precej udomačila tudi v stilno nezaznamovanih besedilih. 

Pohvala za SDK 
V Delu je 14. marca izšel razpis Službe družbenega kn-

jigovodstva v SR Sloveniji (centrala v Ljubljani) za prosta delovna 
mesta, kot so ,,metodološke naloge, sestava navada, posredovanje 
pojasnil s področja kontrole, sestavljanje analiz in metodologij, 
kontrola in usklajevanje statističnih poročil v službi" itd. Za vsa 
ta delovna mesta je kot pogoj navedena visoka strokovna 
izobrazba in (to je presenetljiva novost) znanje slovenščine. 

Najbrž je to hvalevredno zahtevo narekoval« predvsem 
dejstvo, da je za ta dela potrebno znanje slovenščine: delavec, ki 
ne obvlada jezika, ne more sestavljati navodil, delati pismenih 
analiz, pojasnil, dajati pravnih mnenj. Ali jc takemu razpisu 
botrovala tudi ustavna določba, da je v javnem življenju v SRS 
uradni jezik slovenščina? 

Vendar v tem razpisu, tako kot sicer v ustreznih pravnih 
določilih, pogrešamo natančnejše pojasnilo, kaj ..znanje 
slovenščine" pomeni. V vsakem javnem delovanja je namreč 
potrebno znanje knjižne slovenščine, vključno z obvladovanjem 
strokovne zvrsti jezika, s katero ima ddavec opraviti Tako znanje 
pa bi si lahko pridobil delavec ob ustreznem jezikovnem 
usposabljanju za področje svoje stroke, bodisi med rednim 
šolanjem ali pozneje ob delu. 

Vendar zdaj ne za eno ne za drugo m pravil možnosti ne 
prizadevanja za to, da bi si poteg strokovne pridobili todi ustrezno 
jezikovno izobrazbo. Na to bi izobraževalne ustanove morale bolj 
misliti. 

Delovna organizacija je prav čutih, da jje jezik na mnogih 
delovnih mestih prepotrebno delovno orodje, ki ga jc treba znati 
uporabljati. Ob mnogih drugih razpisih, ki kot pogoj navajajo 
„znanje vsaj enega od svetovnih jezikov'', je to posnemanja 
vreden zgled. 

Fotografirajte  tudi vi 

Najboljša pomladna fotografija 
Iščemo najstarejšo fotografijo 

Naši kraji pred desetletji 

ZDRAVO! 
Dragi tovariši! Tele slike vam 

pošiljam za rubriko ,,Najboljše 
spomladanske fotografije." Slikal 
sem s fotoaparatom beirette VSN. 
FOm je bil črn o-bel. 

Pa še to! Vprašali se boste, 
zakaj sem vam poslal sliko z bal-
koni in lučjo. To je presenečenje 
za bralce našega lista. Naslov 
posnetka je: .Zvonček na cesti!" 

Lep pozdrav 

t**jfe «*Hi posnetka v. Kot lahko 
vidft. SOM se » M i n objavo 

„Z»aniek aa cesti**, 
je todi posnetek z 

T adi te-
Seveda 

pa je prav, da nam pošljejš ie tvoj 

Za to našo rubriko se je nabralo 
ž e t 

Čeprav vseh ne bomo mogli 
objaviti, vam to naj ne vzame volje 
do iskanja zanimivih spomladan-
skih posnetkov. Pritegnite k foto-
grafiranju še drage, ki imajo foto-
aparat, pa morda premalo pogum« 
ali volje, da bi zanimive posnetke 
poslali v naše uredništvo. Do konca 
pomladi je še približno mesec dni 

Takrat bomo izbrali najboljšo spo-
mladansko fotografijo. Člani žirije 
(sestavljali jo bodo novinatji 
Našega časa in fotokluba Velenje) 
bodo pri izbiri upoštevati tudi 
neobjavljene fotografije. Konec 
junjja pa bomo začeli drugi krog 
naše akcije: ,,Iščemo najboljšo 
fotografijo poletja." 

Odbor za plesno 
dejavnost 

Veliko 
zanimanje 
za ples 

Naloga odbora za plesno dejav-
nost pri Zvezi kulturnih organizacij 
občine Velenje je usklajevanje te 
dejavnosti v naši občini. 

Prav na vseh osnovnih šolah 
Šaleške doline pridno delajo plesni 
krožki. Ti so enkrat na teden po 
dve šolski uri. Kot so dejali člani 
odbora, je za to prostovoljno de-
javnost med učenci veliko zanima-
nja. Zveza kulturnih organizacij 
Slovenije je pripravila za mentorje 
teh krožkov poletno plesno šolo, v 
kateri so se lahko naučili vse zvrsti 
plesne dejavnosti, od klasičnega 
baleta športnih plesov, spoznali pa 
so se tudi s {desno vzgojo otrok. 

Prizadevanja na tem področju so 
se nam v teh letih bogato obre-
stovala, saj imamo med mladimi 
plesalci 8. razredov republiškega 
prvaka za leto 1981, prav tako tudi 
v skupini od 5. do 7. razreda. 
Povem naj še to, da se je na 
lanskem republiškem tekmovanju 
mladih plesalcev uvrstilo v finalno 
skupino kar šest naših parov. Ple-
sne sekcije bi radi ustanovili že v 
vrtcih, vendar so to zaenkrat samo 
še želje. Zanje moramo namreč 
pripraviti posebne programe," je 
povedal na kratko o delu odbora za 
plesno dejavnost pri Zvezi kultur-
nih organizacije občine Velenje 
član odbora Alojz Fidler. 

Učenci od 2. do 7. razreda se pri 
krožku naučijo predvsem vseh zvr-
sti športnih ter izraznih plesov, 
osmošolci pa na plesnih vajah na-
menjajo največ časa družabnim 
zvrstem. Kako in kaj so se naučili 
pri krožkih pokažejo mladi plesalci 
najprej na občinskem prvenstvu, 
najboljši pa se udeležijo še re-
publiškega tekmovanja. Odbor za 
plesno dejavnost pa vsako leto 
pripravi za vse krožkarje zimski in 
pomladni ples. Lani se je na njem 
zavrtelo kar 300 otrok. „S preveli-
ko mero prizadevnosti se člani od-
bora ne moremo pohvaliti. Svoj de-
lež k temu prispeva neustrezna ča-
sovna razporeditev plesnih krož-
kov. Prepričan sem, da bo delo v 
prihodnje v teh prostovoljnih 
deiavnostih z boljšim delom še bo-
lje zaživelo," je skleml pogovor 
Alojz Fidler. 

Titovo Velenje leta 1904 

Prgišče misli 
Zmaga nad zlom ne pelje 

skozi nebesa, temveč skozi 
pekel. 

B. Hofman 

Najhujši je kompromis s 
samim seboj. 

A. Trstenjak 

Vsako gorje ima svojo me-

jo. 
Nizami 

Delo je način, je vsebina, je 
element in smoter življenja. 

L A. Gončarov 

Vera v silo je nasprotje vere 
v življenje. 

E. Fromm 

Dobrikanje je jarem, pod 
katerim se sklanjajo glave. 

G .Sand 

Ko nimaš ničesar več, kar 
bi lahko izgubil, tvegaš vse. 

R. Bradbury 

Goije sa ga moškemu, ki 
hoče biti odkritosrčen v 
ljubezni. 

G .Sand 

Resnica se umika s poti 

maršu uradnih resnic. 

E. Fritz 

Šaleški 
teniški klub 

Odprti bodo 
nova igrišča 

Delavci Šalaškega teniškega kluba 
bodo za letošnji mesec mladosti odprti 
nova teniška igrišča pri velenjskem 
jezeru. Ljubitelji tenisa se lahko 
včlanijo v teniško sekcijo Rekreacija 
ie od 19. maja dalje. Šaleški teniški 
klub bo v mesecih junij, julij, avgust in 
september pripravil več začetnih in 
nadaljevalnih teniških tečajev za pio-
nirje, pionirke, mladince, mladinke in 
Haae ter članice. Vse ostale informaci-
je dobijo vsi, ki bi radi igrali tenis, pri 
prostotniku na teniškem igrišča 

Ti tovo Velenje leta (? ) 

Apatova gostilna v Stari vasi 

Spet smo dobili v naše 
uredništvo nekaj starih foto-
grafij. Veseli smo, da je naša 
rubrika vzbudila toliko zani-
manja med vami, dragi bralci. 
Zato vas prosimo, da še 
naprej brskate po vaših preda-
lih, arhivih . . . Zakaj ne bi, 
zlasti mladi, spoznali, kakšni 
so bili naši kraji pred desetle-
tji . , 

Naj vas spet spomnimo! 

Vsako objavljeno fotografijo 
honoriramo, vse objavljene in 
neobjavljene fotografije pa 
vam bomo vrnili. 

Danes smo se odločili za 
objavo treh fotografij. Prva 
fotografija-dopisnica je bila 
napisana leta 1904, kot smo 
lahko razbrali na njej. Gotovo 
je posnetek še starejši. Na 
njej še ni stare Elektrarne, v 

ozadju pa se vidi dimnik 
takratne koksarne. 

Drugi posnetek je že neko-
liko mlajši, saj je na njem že 
Elektrarna. 

Tudi tretja fotografija pri-
kazuje delček Stare vasi. Na 
njej je nekdanja Apatova gos-
tilna oziroma kasnejši Rudar-
ski dom. Gornje fotografije 
nam je prinesla naša bralka 
Lojzka Vogrin. 
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Krompir z gobicami KS Ravne 

Delovna akcija 

Sejem rabljenih avtomobilov 
Akcija za vzgled drugim Zanesljivi čuvaj 

Vse več prodajalcev 
in kupcev 

Veščine SLO inDS 

Odlično so se pripravili 

Vrvež na velenjskem sejmu rabljenih avtomobilov 

Tako se je končal letošnji prvi rcfi 

Avto-moto turing klub TitoVo Velenje 

Uspešno enoletno delo 
Pred dobrim letom so v Titovem 

Velenju aktivni dirkači in pri-
vrženci avto-noto športa ustanovili 
svoj klub. Danes šteje preko 50 
članov, njegovo delo pa poteka v 
sedmih različnih komisijah in sicer 
za tekmovalni avto in moto šport, 
rekreativno dejavnost, gospodar-
ska in finančna vprašanja, za član-
stvo, propagando in delo z motori-
sti. Poleg širjenja avto moto špor-
ta, organizacije tekmovanj in 
udeležbe na dirkah, pa seveda niso 
zapostavili še drugih dejavnosti. 
Zato je med drugim stalna delovna 
oblika tudi Širjenje tehnične kultu-
re med občani, sodelovanje v 
prometno-preventivnih akcijah in 
pridobivanje kar največjega števila 
novih članov. Se posebej skrbijo 
za vzgojo mladih pri prometni 
varnosti. 

Poudariti velja, da so pri avto-
moto turing klubu Titovo Velenje 
daleč najboljše rezultate dosegli na 
tekmovalnem področju. Ekipno in 
predvsem posamezno so dosegli 2e 
nekaj vidnih tekmovalnih 
dosežkov, zlasti v moto športu. 
Nekoliko manj uspešni so bili v 
avto športu, predvsem zaradi 
neizkuienosti in slabo pripravlje-
nih voziL 

Tudi letos načrtujejo udeležbo 
na cestno-hitrostnih dirkah in reli-
jih. Glede na to, da je športna 
komisija pri avto-moto zvezi 
ukinila tekmovanje motorjev s 
prikolico za državno prvenstvo, so 
se v velenjskem klubu odločili za 
organizacijo tekmovanja za 

spominski pokal Huberta Camle-
ka. Sklenili so tudi, da se z moto-
krosomjie bodo posebej ukvarjali, 
saj ta šport že dalj časa goji avto-
moto društvo Šaleška dolina. Za 
jesen načrtujejo, pod pogojem, da 
bodo finančno sposobni, 
organizirati turistični teli ,.Spomi-
nov NOB". Sodelovali bodo lah-
ko tudi motoristi. Ob načrtovanih 
športno-tekmovalnih zvrsteh, pa 
bodo člani kluba v najkrajšem 
možnem času izvedli Se dvoje 
pomembnih akcij. Na parkirnih 
prostorih pred pomembnimi 
objekti bodo označili posebne 
parkirne prostore s simboličnim 
znakom paraplegikov, namenjene 
za vozila s katerimi se vozijo 
invalidi Naslednja akcija, za kate-
ro so se domenili in bo stekla do 
začetka turistične sezone, je 
,,rumeni šal". To pomeni, da bi 
vsi motoristi imeli pri sebi rumeni 
šal ter ga v slučaju okvare na 
motornem koksu izobesili na vid-
no mesto na krmilu, kar bi pome-
nilo poziv za tovarSko pomoč. 
Precejšnjo pozornost bodo v klubu 
namenili tudi vzgoji lastnih tek-
movalcev in ob tem ne bodo iskali 
vrhunskih dirkačev. Naslednja in 
nič manj pomembna dob bo velja-
la privabljanju novih članov v 
klubske vrste. Zato vabijo vse. Se 
zlasti pa privržoicc avto-moto 
Športa, da se včlanijo v velenjski 
klub, Id ima svoje prostore skupaj 
z ZSAM na Efenkovi 61 (dom 
učencev), uradne ure pa so vsak 
torek od 18. do 19. ure. 

B. Mugerle 

Tik pod vrhom Forthenega leži v 
varnem zavetja gozdov Mikačeva 
domačija. Na njej gospodarita 61-
fetoa PAVLA TF.PFJ in nien 
mož. SS-letni VIKTOR. 

Pred dvajsetimi leti si je Viktor 
na delu v TES poškodoval nogo, 
zato so mu jo amputirali in ga 
invalidsko upokojili. V hišo so ji-
ma napeljali še elektriko in vodo-
vod. To pa je bilo ttfcli vse. Nju-
na hiša in gospodarsko poslopje 
sta že precej dotrajana in prepo-
trebna adaptacije. Poleg tega ju 
pestijo še problemi preskrbe z naj-
nujnejšimi življenskimi artikli, saj 
kmetija leži na težje dostopnem 
kraju. Se težje je pozimi, ko sta 
zaradi snega praktično odrezana 
od sveta. Njun edini dohodek je 
pokojnina. Redita tudi dve kravi. 
Na kmetiji morata trdo delati, da 
se lahko preživita. 

Letos pa se je le obrnilo malo na 
bolje. Pri delu so jima namreč 
priskočili na pomoč gaberški 
mladinci, povezani z gasilci in 
planinsko sekcijo. In kako je do 
tega prišlo? Čisto slučajno. Na 
izletu na Fortheneg so mladinci 
opazili v kakšnem stanju je kmeti-
ja. Sklenili so, da bodo kmetoma 
med prvomajskimi prazniki 
pomagali. 

Tako se je v soboto zjutraj na 
Forthenegu u taborilo Šestnajst 
fantov. Komandir tabora BRAN-

KO KRSNIK je poskrbel, da je de-
lo steklo. Na njivi so sadili krom-
pir, prepleskali in počistili so sobe, 
nanosili drv in podobno. Planinci 
so čistili planinske poti. Orodje, 
potrebno za delo, so jim posodiš 
gasilci, ostalo so financirali sami. 
Po večerji so si za zaključek dneva 
ogledali še nekaj diapozitovov. 
Prespali so v šotorih, ki jim jih je 
posodilo Gorenje. Tabor so tudi 

i zastražili. Člani civilne zaščite so 
j hoteli preizkusit njihovo budnost, 

zato so jim nameravali vzeti zasta-
vo. Straže so jih pravočasno 
odkrile. 

Drugi dan, v nedeljo, so nadalje-
vali delo. Obiskat so jih prišli tudi 
nekateri radovedneži. Presenečeni 
so bili nad redom in disciplino, ki 
sta vladala v tabo.u. V ponedeljek 
so končali delo. 

Mikačeva sta bila z opravljenim 
delom zelo zadovoljna. Z mladinci 
sta se zelo dobro razumela. Oblju-
bili so, da jima bodo prišli poma-
gat tudi v času košnje. Želijo si, da 
bi akcija prerasla v tradicionalno. 

Pohvaliti moramo samoiniciativ-
nost gaberških mladincev, ki so z 
akcijo dokazali, da so vedno 
pripravljeni pomagati človeku v 
stiski. Tokrat so pomagali dvema v 
KS Ravne. Naj bo ta akcija dru-
gim za vzgled in spodbuda za 
podobne akcije. 

Doroteja Tertinek 

Da bi bil sejem rabljenih av-
tomobilov kar najbližje centru me-
sta in tako dostopnejši za širši 
krog ljudi, zlasti nove lastnike 
avtomobilov, so se pri zvezi šofer-
jev in avtomehanikov Velenje 
odločili v začetku letošnjega leta 
sejem preseliti s prejšnjega pro-
stora pred Rdečo dvorano. Ze 
dosedanji povečan obisk prodajal-
cev rabljenih avtomobilov kakor 
tudi kupcev je pokazal, da je seli-
tev bila povsem upravičena. 

Tudi zadnja lepa sončna nedelja 
je pred Rdečo dvorano privabila 
precejšnje število tistih, ki bi radi 
svojega železnega konjička kar 
najbolj ugodno prodali. Se več pa 
je bilo tistih resnih kupcev, seveda 
pa številnih ..firbcev" tudi ni 
manjkalo. Težko je primerjati 
velenjski sejem s sejmi v Mari-
boru, Ljubljani ali še kje, kjer sta 
ponudba in povpraševanje mnogo 
večja, vendar pa ob realno postav-
ljeni ceni lahko lastnik železnega 
konjička tudi v Titovem Velenju 
proda. Ugodno je tudi to, da ob 

sedanjem pomanjkanju goriva ni 
potrebno voziti vozila na druge 
oddaljene sejme. Da smo pričeli z 
gorivom zares varčevati, je dokaz 
tudi ta, da jc na tokratnem sejmu 
bilo zelo malo avtomobilov, ki 
porabijo manjšo količino goriva, 
kot je to fiat 750 in dragi. Kupil si 
lahko večje in močnejše avtomobi-
le, ki več trošijo. Za primerjavo 
naj zapišemo, da je bil najdražji 
avtomobil na sejmu Opd-rekord 
star 10 let okrog 270 tisoč dinar-
jev. Cena nekaterih drugih rablje-
nih avtomobilov pa je bila za Ško-
do, letnik 1974 42 tisoč dinarjev. 
Zastavo 101, stara deset let 350 
tisoč najcenejši avtomobil pa je bil 
Ami 8, star tudi deset let, 35 tisoč 
dinarjev in podobno. Ob tem pa 
velja poudariti, da pravkar spreje-
te nove cene avtomobilov že 
vplivajo tudi na cene rabljenih. 
Zadnjo nedeljo je bilo na sejmu v 
Titovem Velenju prav zaradi zad-

; nje podražitve sklenjenih le malo 
kupčij. 

B. Mugerle 

Pretekli četrtek je bilo v 
Slovenjskih Konjicah regijsko 
tekmovanje iz veščin splošne-
ga ljudskega odpora in druž-
bene samozaSčite. Tega po-
membnega in nadvse zanimi-
vega tekmovanja so se udele-
žile tudi tri ekipe Centra 
srednjih šol ter po ena ekipa 
i zven šolske mladine ter os-
novnih šol iz Titovega Vele-
nja. 

Velenjčani so bili tudi to-
krat zelo uspešni, saj se je 
ekipa tehnično-strojne usme-
ritve Centra srednjih šol uvr-
stila na pno mesto. Nič manj 
uspešna ni bila tudi ekipa 

Velenjska petčlanska ekipa tehnično strojne usmeritve Centra 
srednjih šol, ki je bila lani druga, letos pa na regijskem tekmova-
nju prva; od leve proti desni Tomaž Vrhnjak, Aleš Pušnik. 
Branko Skrbinšek in Peter Horjak na posnetku pa manjka Igor 
Razbornik. 

Narava nas resnično preseneča iz dneva v dan in na vsakem 
koraku. V Potoku pri Nazarjah so lepo uredili njivo in posejali 
krompir. Ta je veselo pognal in pridne roke so ga očistile vsakega 
plevela. Toda glej. Na lepem so na vsej njivi pognale gobe. Lepe, 
velike in prijetnega vonja, a kaj, ko jih ne poznajo niti najbolj vneti 
gobaiji in tudi v knjigah jih ni. Lani sta bili na vsej njivi le dve, letos 
pa toliko. Lep napredek, mar ne. 

izvenšolske mladine, ki je 
osvojila tretje mesto, ekipa 
osnovne šole Veljka Vlahovi-
ča letošnji občinski prvak, pa 
je bila na tem tekmovanju 
četrta. 

Uvrstitve, ki so jih dosegli 
Velenjčani na letošnjem regij-
skem tekmovanju iz veščin 
SLO in DS dokazujejo, da so 
se ekipe zanj dobro pripravile 
in dostojno zastopale našo 
občino. Prvouvrščene ekipe 
regijskega tekmovanja so pre-
jele plaketo, priznanje ter 
knjigo, v kateri so predstavlje-
ni vojaški poklici. 

B. M. 

Pri ZŠA\1 Velenje so začeli poučevati tudi traktoriste, z željo, 
da bi bilo v prihodnje med njimi manj nesreč. Zanimanje za to 
obliko izobraževanja je med traktoristi zelo veliko. 

Štirje kozlički 

— Pomanjkanje goriva in drage nevšečnosti zadnjega časa so 
povzročile vrsto nepravilnosti in kaznivih dejanj. Ponekod kra-
jani predlagajo nočno čuvaisko službo, drugi se zatekajo k dru-
gačnim rešitvam, dovolj izvirna pa bi lahko bila tudi tale. Naj-
zvestejši štirinožni človekovi prijatelji bi seveda bili zanesljivi 
varuhi dragocene tekočine in pločevine, je pa takole varovanje 
bolj težko izvedljivo. 

B. M. 

Poučevanje traktoristov 

— Pri Pirnatovih v Titovem Velenju so bili kajpada presenečeni, 
ko so na svet pri romali kar štirje krepki kozlički. To sicer ne bi bilo 
nič posebnega. Koza, ki so jo pred leti kupili z namenom, da bi se 
z njo igrali otroci, je sicer letos že četrtič kotila čvrste mladičke, 
lani trojčke. Letos pa je nastal problem kako v še štiri nahraniti. 
Zato so se pri Pirnatovih odločili za steklenico z dudo, da so 
mladiče ohranili pri življenju. B. M. 
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KOLEDAR 
Četrtek, 19. maja — Peter 
Petek, 20. maja — Bernard 
Sobota, 21. maja — Dan 

letalstva 
Nedelja, 22. maja — Renata 
Ponedeljek, 23. maja — Zeljko 
Torek, 24. maja — Marija 
Sreda, 25. maja — Dan mlado-

sti 

MALI  OGLAS! 
PRODAM Diano-6 letnik 

1977. Naslov v uredništvu. 
AVTORADIO PHILIPS s ka-

setofonom, nov prodam. Telefon 
851-907. 

PRODAM ČRNOBELI TV 
Čajavec, namizni, ekran 43 in 
kavč z dvema foteljama. Telefon 
851-234. 

TRIČLANSKA DRUŽINA 
išče večjo sobo in kuhinjo. Reden 
in pošten plačnik. Jože Žel, 
Kersnikova 13, Titovo Velenje. 

KUPIM ohranjen mešalec za 
beton. Jovanovič. telefon 850-
900, int. 50, klicati dopoldne. 

IŠČEM SOBO v Titovem 
Velenju ali bližnji okolici, po 
možnosti s sanitarijami in neo-
premljeno. Naslov v uredništvu. 

MLAD ZAKONSKI PAR išče 
stanovanje — opremljeno sobo s 
souporabo kuhinje in sanitarija-
mi. Alojz Hrgota, Nova ulica 1, 
Šoštanj. 

KUPIM dirkalno športno kolo 
s prestavami. Jože Ačko, Vojko-
va 14, Titovo Velenje. Telefon 
851-100 int. 285. 

SALONITNO STREŠNO 
OPEKO 60 x 40 do 120 kosov 
kupim. Cegnar, Efenkova 10, 
Titovo Velenje. Telefon 850-240. 

PRODAM 101 za rezervne 
dele. Jurij Marinšek, Cankarjeva 
18, Šoštanj. (Ob jezeru) 

TEČAJ ZA VODITELJE 
ČOLNOV se bo pričel jutri, v 
petek, 20. 5. ob 17. uri pri A M D 
Titovo Velenje. Interesenti se še 
lahko prijavijo v društvenih pro-
storih na Prešernovi 9. 

PRODAM SIMCO - HO-
RIZONT 1978, dobro ohra-
njen, garažiran, brez karam-
bola. Tine Tajnik, Šentilj 43, 
Mislinja ali po telefonu 062-
845-140. 

PRODAM RABLJEN POMI-
VALNI STROJ Zanusi Končar, 
za 5 oseb. (5000,00 din). Telefon 
850-773. 

VZGOJITELJICA išče manjše 
podstrešno stanovanje, ali sobo s 
souporabo k6palnice. Nudim 
pomoč v gospodinjstvu. Kličite 
po telefonu 31-516 od 14. do 15. 
ure. 

DEŽURSTVA 
ZDRAVNIKI V ZDRAVSTVE-
NEM DOMU TITOVO VELENJE 

Četrtek, 19. maja — dr. Pu-
stovrh (dnevni), dr. Zupančič 
(nočni) 

Petek, 20. maja — dr. Prenc 
(dnevni), dr. Žičkar (nočni) 

Sobota, 21. maja — dr. Pu-
stovrh (glavni), dr. Glušičeva 
(notranja) 

Nedelja, 22. maja — dr. Pu-
stovrh (glavni), dr. Glušičeva 
(notranja) 

čgp delo 
ČGP Delo TOZD Prodaja 
Podružnica Celje 
vabi 
raznašalce, raznašalke 
za dostavo jutranjika Delo na dom za območje Titovega Velenja 

Če želite delati le nekaj ur na dan in biti za svoje delo dobro nagrajeni, 
pošljite svoje ponudbe ali se osebno zglasite v podružnici Dela, 
Celje, Gregorčičeva 6 

U 1/čkAL 
DO za komunalno  In stanovanjsko  oskrbo 
Vekos  n. sub. o. Titovo  Velenje,  Koroška  37 b 
TOZD  komunalna  oskrba 
TOZD  toplotna  oskrba 
TOZD  stanovanjska  oskrba 
DSSS 

OBVESTILO UPORABNIKOM KOMUNALNE 
OSKRBE IN STORITEV 

Po več kot tri meseca trajajoči 
razpravi je Svet skupnosti za 
cene občine Velenje v torek dne 
10. 5. 1983 potrdil nove cene 
komunalne oskrbe in storitev'za 
leto 1983. Cene je na predlog 
mešanih delavskih svetov TOZD 
Komunalna oskrba In Toplotna 
oskrba predhodno potrdila tudi 
skupščina komunalne skupnosti. 
Potrjene cena občutno zaostajajo 
za stroškovnimi, čeprav so se v 
povprečju povečale za 25 %, se-
lektivno pa različno glede na sta-
nje v posameznih dejavnostih. 

Z uveljavnlmi cenami komunal-
ne oskrbe in storitev že v letu 
1982 ni bilo mogoče pokrivati 
izredno povečanih stroškov po-
slovanja, sa] so stroški amortiza-
cije po predpisanih stopnjah na-
rasli kar za 85 "/o, cena toplotne 
energije na pragu TEŠ za 33 %, 
cene naftnih derivatov pa za 
38 %, medtem, ko so se cene 
komunalne oskrbe v letu 1982 
povečale le za 16 %. 

Tudi v letošnjem letu zaradi za-
ostrene politike cen ni bilo mo-

Ponedeljek, 23. maja — dr. 
Grošelj (dnevni), dr. Zupančič 
(nočni) 

ZDRAVNIKI V ZDRAVSTVENI 
POSTAJI ŠOŠTANJ 

Četrtek, 19. maja — dr. Menih 
Petek, 20. maja — dr. Stupar 
Sobota, 21. maja — dr. Stupar 
Nedelja, 22. maja — dr. Stu-

par 

ZOBOZDRAVNIKI V ZDRAV-
STVENEM DOMU VELENJE 

Od 8. do 12. ure v zobni 
ambulanti Zdravstvenega doma, 
sicer v pripravljenosti na domu: 

Sobota, 21. maja — dr. Miloš 
Ležaič, Prešernova 9/b, Titovo 
Velenje 

Nedelja, 22. maja — dr. Miloš 
Ležaič, Prešernova 9/b, Titovo 
Velenje 

VETERINARJI V VETERI-
NARSKI POSTAJI ŠOŠTANJ 

Od petka, 20. maja, do četrtka 
26. maja — Franc Blatnik, dipl. 
vet., Prešernova 22/e, Titovo 
Velenje, telefon 852-253. 

GIBANJE  P 
MATIČNI URAD VELENJE 

Poroke: 

Milan SENICA, roj . 1952, rudar 
iz Velikega vrha in Marijana 
KRAJNC, roj. 1953, delavka iz 

ZAHVALA 

Po kratki bolezni nas je zapustil dragi mož, oče, stari ata in stric 

Jože Vučina 
upokojenec 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, prijateljem, sorodnikom in znancem za nesebično pomoč, 
izrečeno sožalje, darovano cvetje in za spremstyo na njegovo zadnjo pot. 

Posebna zahvala velja sosedoma Hudejevi in Trbovškovi ter družini Hren, godbi Zatja, govorniku 
Milošu Volku, duhovniku za opravljen obred in vsem, ki ste se kakorkoli spomnili nanj. 

Žalujoči: žena Slavka, sinova Pepo in Edi z ženama ter vnuki in ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi dragega moža, ata, starega ata, brata in strica 

Antona Lesnjaka 
iz Florjana 142 

se iskreno zahvaljujemo, vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti, nju darovali vence in cvetje. 
zaiju za dolgoletno zdravljenje, godbi Zaija TUŠ, govorniku ter 

duhovniku za opravljen obred. 
Hvala dr. Pirtovšku in dr. Lazariu 

Posebno zahvalo smo dolžni družinam Rudija Vrčkovnika, Stanka Vrčkovnika, Stanka Kumerja, 
Jožeta Stropnika ter Janka Zajca za njihovo nesebično in iskreno pomoč ob najtežjih trenutkih. 

Žalujoči: žena Helena, hčerke Anica, Helena, Zbfka, sinova Toni in Peter z družinami ter ostalo 
sorodstvo. 

Velikega vrha; Franjo HRIBAR, 
roj. 1956, strugar iz Titovega Vele-
nja in Franja SKAZA, roj. 1963, 
prodajalka iz Titovega Velenja: 
Vojko SPRAHMAN, roj. 1958, 
kovinostrugar iz Slatine in Metka 
LEGNAR, roj. 1963, rezkalka iz 
Titovega Velenja; Marjan JE-
LEN, roj. 1956, elektrotehnik iz 
Kal in Sonja IRŠIČ, roj. 1961, 
ekonomski tehnik iz Arnač; Rado-
slav TODOROVIČ, roj. 1959, ru-
dar iz Topolšice in Borka LOV-
RIČ, roj. 1963, sestavljalka iz 
Topolšice. 

Smrti: 
Avgust ZLODEJ, upokojenec iz 

Titovega Velenja, Zarova 3, star 
71, let; Marija KREBEL, 
upokojenka iz Slovenj Gradca, 
stara 85 let. 

MATIČNI URAD VELENJE 

Poroke: 
Dragutin BLAŽINČIČ, roj. 

1959, RTV mehanik, iz Titovega 
Velenja in Dragica VETRIH, roj. 
1961, ekonomski tehnik iz Titove-
ga Velenja; Alenko GROSMAN, 
roj. 1955, stroj, ključavničar iz Ti-
tovega Velenja in Irena ERCE-
GOVAC, roj. 1960, poštna 
uslužbenka iz Titovega Velenja; 
Josip VRBANČIČ, roj. 1954, ru-
dar iz Titovega Velenja in Olga 
DELOPST, roj. 1954, admini-
strativni tehnik iz Titovega Vele-
nja. 

KRAJEVNI URAD ŠOŠTANJ 

Smrti: 
Fortunat KUMAR, Metleče 26, 

upokojenec, star 89 let; Stanko 
DREV, Lokovica 37, kmetovalec, 
star 53 let; Ivan MIKULJAN, Ro-
berteša vas 77, upojenec, star 77 
let; Maksimiljan PRAZNIK, 
Spodnje Kreše 5, upokojenec, star 
78 let, Stanislav POJAVNIK, Ce-
lje, Kersnikova 6/a, upokojenec, 
star 66 let. 

POČITNICE ZA VSAK ŽEP 

— 7-dnevne počitnice 
v MEDULINU in PULI 

— brez prevoza 
od 3.360 dalje 

— s prevozom — posebni 
vlak 
od 3.680 dalje 

PRIJAVE: 
Nama, Veleblagovnica 
Titovo Velenje, 
telefon 850-640. 

PLAVALNI KLUB 
VELENJE 
TITOVO VELENJE 

vabi k sodelovanju 

honorarnega trenerja, 
za delo s pionirji. 

Pogoji: 
višja ali visoka izobrazba 
telesnokulturne smeri 
ali končan trenerski tečaj pla-
vanja 

Kandidati naj pošljejo prijave 
na PK, Jože Prislan, Ša-
lek 24A, Titovo Velenje. 
Rok prijave: 15 dni po objavi. 

goče doseči stroškovnih cen, 
zato je komunalna skupnost 
sprejela skrčen program vzdrže-
vanja In obnov komunalnih ob-
jektov in naprav. Gleda na to, da 
bomo nove cene lahko uporab-
|aB šele od prvega odčitka štev-
cev dalje, oziroma od 1. 6. 1983 
dalje, pa bo zaradi časovnega 
razkoraka med nastajajočimi 
stroški in prihodki po novih ce-
nah prišlo še do dodatnega pri-
manjkljaja sredstev. 

Uporabnike tudi tokrat opo-
zarjamo, da se ob ceni vode In 
kanalščice zbira še prispevek za 
razširjen" reprodukcijo. Velja že 

od leta 1978 in sicer: 1.00 din po 
kub. m voda bi 1.00 din po kub. 
m za kan sličico, ki se združuje 
na račun Komunalne skupnosti 
ki uporablja za izgradnjo komu-
nalnih objektov in naprav. Pri 
vodooskrbi pa se poleg tega 
obračunava republiški vodni pris-
pevek 0.76 din po kub. m. 

Uporabniki komunalne oskrbe 
In storitev v občini Velenje bomo 
od prvega odčitka števcev po 
10. 5. 1983 oziroma za pavšal od 
1. 6. 1983 dalje plačevali komu-
nalno oskrbo in storitve po na-
slednjih novih cenah: 

Zap. c e n a 
štev. Vrsta oskrbe Me stara cena nova cena IND 

1 2 3 4 5 5:4 

1. Vodooskibe 
— industrijska potrošnja kub. m 5.75 7.62 132 
— široka potrošnja kub. m 4.25 5.63 132 
— pavšalni obračun 

(10 kub. m vode za iztočno 
mesto na mesec) 

2. Odvajanje odplak 
— za vse uporabnike kub. m 1.60 1.85 116 

3- Odvoz smeti 
— industrijska potrošnja kv. m 1.18 1.43 122 
— široka potrošnja kv. m 0.88 1.07 122 
4. Uporaba smetišča 
— odvoz smeti in drugih 

odpadkov kub. m 48.00 60.00 122 
— dovoz prekrivnega materiala kub. m 22.50 27.50 122 

6. Toplotna oskrba 
1. Industrijska potrošnja 

— zagotovljena moč MWh 519.00 651.50 125 
— energija MWh 222.50 279.00 125 
— ogrev. sanitarne vode kub. m 57.00 71.50 125 
— ogrev. poslov, prostorov kv. m 86.00 107.80 125 

2. široka potrošnja 
. — zagotovljena moč MWh 131.00 164.00 125 

— energija MWh 305,00 383.00 125 
— ogrev. sanitarne vode kub. m 33.50 42.00 125 
— ogrev. prost, v bloku kv. m 10.90 13.65 125 
— ogrevanje v individualnih hišah kv. m ,15.20 19.00 125 
— ogrevanje sanit. vode 

(po osebi), 90.50 113.60 125 

6. Osnovne pogrebne storitve 
— letna najemnina za družinski 

grob. stor. 310.00 388.00 125 
— izkop in zasip grobne jame 2.904.00 3.630.00 125 
— ureditev pokojnika 550.00 690.00 125 
— uporaba mrliške vežice 600.00 750.00 125 
— pogrebni sprevod 800.00 1.000.00 125 
— prevoz in dokumentacija 532.00 665.00 125 

Hkrati z obvestilom o novih ce-
nah komunalne oskrbe in stori-
tev prosimo uporabnike, da 
izboljšajo disciplino rednega pla-
čevanja oskrbe in s tem pripo-
morejo k ustvarjenju pogojev za 
normalno gospodarjenje. 

V primerih, ko z našo oskrbo 
bi storitvami ne boste zadovoljni, 
ali da bi bila oskrba v kakšnem 
delu mesta motena, to čimpreje 
sporočite v našo stalno dežurno 
slufbo telefon: 861-411 ali pisno v j 

prodajno službo DO. Tudi za 
opozorila za eventuelne napake, 
ki bi se prikradle v obračunu, 
vam bomo hvaležni in Jih bomo 
vestno odpravili. 

Trudili se bomo, da vam zago-
tovimo čim skrbnejšo in zadovo-
ljivo komunalno oskrbo, ki ss bo 
z vašim sodelovanjem še izbolj-
šala. 

DO VEKOS n. sub. o. 
Titovo Velenje 

ELEKTROKOVINARSKA  OPREMA 
TITOVO VELENJE 

Kadrovsko-socialna služba 
Po sklepih komisij za delovna razmerja 

TOZD INSTALACIJE, 
TOZD KOMERCIALA PROMET in 
TOZD SERIJSKA PROIZVODNJA 

objavljamo 
PROSTA DELA IN NALOGE 

TOZD INSTALACIJE 
a) 4 vodovodni monterji EKI 
b) 4 toplovodni monterji EKI 
c) 1 projektant elektro naprav 
d) 1 vodja projekta II. kovinarskih instalacij 
TOZD KOMERCIALA PROMET 
e) 2 voznika viličarja 
f) 1 skladiščni delavec 
g) 1 skladiščnik gotovih izdelkov 
h) 1 vodja prevzema 
TOZD SERIJSKA PROIZVODNJA 
i) 1 monter elektro naprav — na terenu 
j) 3 monterji strešnih elementov — na terenu 
POGOJI; 
a) KV vododovdni instalater, 

6 mesecev delovnih izkušenj 
b) KV toplovodni instalater 

6 mesecev delovnih izkušenj 
c) inženir elektrotehnike — jaki tok 

3 leta delovnih izkušenj 
d) strojni tehnik 

3 leta delovnih izkušenj 
e) izpit za viličarja 

1 leto delovnih izkušenj" 
f) tečaj za skladiščnika 

3 mesece delovnih izkušenj 
g) KV trgovec elektro kovinarske smeri ali KV delavec elektro 

ali kovinarske smeri 
1 leto delovnih izkušenj 

h) tehnik komercialne, elektro, strojne ali ekonomske smeri 
1 leto delovnih izkušenj 

i) KV elektrikar 
2 leti delovnih izkušenj 
vozniški izpit B-kategorije 

j) KV kovinar ali lesar 
1 leto delovnih izkušenj 
vozniški izpit B-kategorije 

Za opravljanje navedenih del in nalog se delovno razmerje 
sklepa za nedoločen čas. 
Kandidati, ki izpolnjujejo pogoje, naj oddajo pisne vloge z 
dokazili o izpolnjevanju pogojev v roku 15 dni od dneva 
objave na naslov: Elektrokovinarska oprema, Titovo Velenje, 
Kadrovsko-socialna služba, Prežihova 1, Titovo Velenje. 

Srečno! 
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GALERIJA MESNICA - Velenjski foto 
klub je spet pripravil novo razstavo v galeriji 
mesnica ob Cankarjevi cesti v Titovem Vele-
nju. Tokrat razstavlja zanimive fotografije 
član kluba Stane Jeršič. Otvoritev je z nasto-
pom obogatila tudi kitaristka Vita Živa-
Mavrič iz Celja. 

RTV MEHANIKI - Kot v današnji številki 
že pišemo, je bilo v soboto občinsko tekmova-
nje kovinarjev. Letos so se jim prvič pridružili 
tudi RTV mehaniki (na sliki), učenci Centra 
srednjih šol in brusilci. Najboljši bodo konec 
tega meseca nastopili na republiškem tekmo-
vanju na Jesenicah. 

LOKALNE DELOVNE AKCIJE - Tudi le-
tos bo veliko mladih iz velenjske občine odšlo 
na različne delovne akcije. Da bi se nanje kar 
najbolje pripravili, je center za mladinske de-
lovne akcije pri OK SDZL Velenje že preteklo 
soboto pripravil lokalni delovni akciji v Ple-
šivcu in na Konovem. (S. V.) 

RAZSTAVA FOTOGRAFIJ — Komisija za 
kulturno dejavnost pri sindikalni organizaciji 
v Tiskarni Rudarsko elektro energetskega 
kombinata Velenje je dokaj aktivna. Med 
drugim pripravljajo v prostorih delovne orga-
nizacije razstave različnih izdelkov zaposle-
nih. Tokrat je razstavljal svoje fotografije 
Teodor Jelen, mlajši. 

Tako kot vsako leto se je tudi le-
tos uradna otvoritev atletske 
sezone začela z mednarodnim 
mitingom v Novi Gorici, 24. apri-
la. Sodelovalo je preko 130 doma-
čih in tujih atletov. Največje 
presenečenje je pripravila še ne 15-
letna velenjčanka Nataša Krenker 
z imenitnim tekom na. 400 m 
(rekord SR Slovenije za mlajše 
mladinke). Ostali rezultati naših 
atletov: Tomislav Popetru 3:49,21 
v teku na 1500 m, Boris Režek 716 
v skoku v daljno, Bogdan Vuk 
14,60 v metu krogle in Jana 
Pečovnik 59,81 v teku na 400 m. 

Na meddruštvenih mitingih v Ce-
lju 16. in 23. aprila so bili doseženi 
solidni rezultati: Nekaj boljših 
rezultatov Velenjčanov: Ženske: 
100 m — Majhen 12,77, 100 m 
ovire Jug 13,31, 300 m Jošt 3:08, 
Silovšek 3:20,09, daljina Dolinar 
4,45, krogla Turk 8,72. 

Moški: 100 m Režek 11,54, 
Krajnc in Matjaš 12.09, 110 m ovi-
re Krajnc 15,77, 300 m Potočnik 
38,04 Stajner 38,10, Stropnik 
38,65, 600 m Suhadolnik 1:31,36, 
1000 m Popetru 2.26,93, Lazič 
2:35,26, Zavbi 2:41,04, 1500 m 
Paunkovič 4:02,94; 300 m Anič 
8:32,15, palica Potočnik 350 m, 
krogla Vuk 14,23. 

Kvalifikacije za ekipno prvenstvo 

SRFJ za mladince in mladinke 8. 
maja v Mariboru 

Kljub pomlajeni ekipi mladink in 
mladincev je AK Velenje dosegel 
6. mesto med mladinci in 5. mesto 
med mladinkami v SR Sloveniji. 
Nataša Krenker je spet odlično 
tekmovala ter ponovno izboljšala 
rekord na 400 m za mlajše in 
starejše mladinke (54,6). Ostali 
boljši rezultati: mladinci: 110 ovire 
Krajnc, 15,4, 100 m Matjaš 11,7, 
400 m Stajner 52,5, Stropnik 52,6, 
palica Potočnik 340, daljina Mat-
jaš 620, 4 x 100 m 45,5, 1500 m 
Zavbi 4:15,2, 2000 m ovire 
Hudournik 6:10,6. 

Mladinke: 100 m ovire Pečovnik 
15,5, 100 m Majhen 12,8, 400 m 
Krenker 54,6, Pečovnik 59,6; kop-
je Čas 22,36, 800 m Jošt 2:24,8, 
višina Kos 145, daljina Podgoršek 
in Dolinar 462, krogla Turk 8,90 
in 4 x 100 49.6. 
Štirje Velenjčani v republiški 
reprezentanci 

Nataša Krenker in Jana Pečovnik 
sta 12. maja nastopale za 
reprezentanco mladink na ,,Sava-
ria pokalu" na Madžarskem 
(Szombatheiy). 

Martin Stajner in Iztok Stropnik 
pa za reprezentanco SR Slovenije 
mlajši!} mladincev na partizanski 
olimpiadi v Foči. 

zmaga 
Velenjske rokometašice so se 

proti gostjam iz Crvenke v 19. 
prvenstvenem kolu v 1. B ZRL 
dobro nastreljale, pri tem pa niso 
imele težav, saj so gostje ekipa, ki 
j im vsekakor ni mesto v 1. B ligi. 
Domače rokometašice so si z viso-
ko zmago tudi zelo popravile gol 
razliko in so trenutno na 4. mestu 
z 19. točkami. V naslednjem kolu 
bodo gostovale pri ekipi Potisja, ki 

Rokometaši Šoštanja so v 18 
prvenstvenem srečanju II. ZRL 
proti vodeči ekipi na lestvici — 
Inlesu osvojili v Rdeči dvorani le 
točko. Srečanje je bilo zelo 
zanimivo in negotovo vse do kon-
ca. Gostje so očitno prišli v Titovo 
Velenje z željo, da se domov vrne-
jo nepremagani. Načrt so uresniči-
li, ni pa veliko manjkalo, da bi od-
šli domov z obema točkama. 

Domači igralci so v prvih minu-
tah zaigrali slabo, saj so igralci 

Zmagali pionirji 
Toledove šole 

Zveza telesnokulturnih organizacij 
občine Velenje ter nogometni klub 
Usnjar Šoštanj sta pripravila v sredini 
preteklega meseca občinsko prvenstvo 
v nogometu za starejše pionirje. 

V finalni skupini sta se za tretje 
mesto pomerili enajsterici osnovne 
šole Biba Roeck ter osnovne šole 
Gustava Šiliha. Zmagali so Soštanjča-
ni z rezultatom 3:2. Za prvo mesto sta 
se srečali moštvi osnovne šole bratov 

ima enako število točk. Ob 
morebitnem uspehu si bodo 
Velenjčanke povečale možnosti, da 
ob koncu prvenstva osvojijo 4. 
mesto. Tretje za njih že verjetno 
nedosegljivo, saj imajo igralke 
Splita, ki so tretje, kar 26 točk. 
Ljubljanska Olimpija pa si je z 
zmago proti igralkam Potisja 
(32:27) že zagotovila prvo mesto v 
ligi. 

Inlesa kmalu povedli 4:1. Potem 
so igralci Šoštanja le uredili svoje 
vrste. Ves čas srečanja sta se ekipi 
izmenjavali v vodstvu za gol ali 
dva prednosti, v zadnjih minutah 
so igralci Inlesa povedli s 24:22 in 
25:23, vendar so domači igralci 
rezultat spet izenačili. 

Gole za Šoštanj so dosegli 
Potočnik 8, Potušek 7, Puc 7, 
Toplak 2, Štrigl 1. Pri gostih pa je 
največ zadetkov dosegel lic (8). 

Letonje iz Šmartnega ob Paki ter 
osnovne šole Mihe Pintarja-Toleda. 
Rezultat pa je bil 2:0 za mlade 
nogometaše Šmartnega. Letošnji ob-
činski prvaki so postali pionirji — 
nogometaši osnovne šole Mihe Pintar-
ja Toleda, na drugo mesto so se 
uvrstili učenci iz Šmartnega ob Paki, 
nogometaši osnovne šole Biba Roeck 
iz Šoštanja so bili tretji, enajsterica 
osnovne šole Gustava Šiliha pa je 
osvojila četrto mesto. 

Šmartno: Koper 7:2 

Veliko 
zadetkov 

Gledalci so v nedeljo v šmartnem 
ob Paki preživeli zelo lepo popold-
ne. Domači igralci so se nadvse 
izkazali, saj so zaigrali izredno 
učinkovito in kar sedemkrat posla-
li žogo v mrežo gostujočega 

V soboto in nedeljo, 14. in 15. maja 
so se trije plavalci plavalnega kluba 
Velenje uspešno udeležili tretjega 
tradicionalnega mednarodnega pla-
valnega mitinga v Ljubljani »ILIRIJA 
83«. Sodelovalo je preko 250 plaval-
cev iz 23 klubov iz 4 držav. 

Čeprav je mesec maj v katerem se 
plavalci intenzivno pripravljajo na 
prihajajočo sezono in so polno obre-
menjeni, se že kažejo sadovi napornih 
treningov, ki so jih imeli do sedaj. 

V članski konkurenci je Natalija 
Szabo zasedla zelo dobro 3. mesto na 

TRIM — rekreacija 

Cooperjev test 
Zveza telesnokulturnih organiza-

cij občine Velenje in Atletski klub 
Velenje organizirata še danes in 
jutri (19. in 20. maja) od 16.30 do 
19. ure test vzdržljivosti, Cooper-
jev test na atletskem stadionu v 
Titovem Velenju. 

Vsi udeleženci tega testa morajo 
v 12 minutah, kolikor jih imajo na 
voljo, preteči kar največ. Če ne bo 
šlo drugače, lahko tudi del proge 
hod|jo. Najbolje je, če test opravi-
te na atletski stezi, ker lahko na 
•tjej natančno izmerite dolžino 
pretečene poti. Da bi resnično 
ugotovili svojo vzdržljivost, se 

vratarja. Gole za Šmartno so 
dosegli: Zver, Prašnikar 4, Kodre, 
in Podvratnik. 

V naslednjem kolu bodo 
nogometaši Šmartnega gostovali v 
Trbovljah. 

200 m hrbtno s časom 2:45, 4. mesto 
100 m hrbtno 11:17, 5. mesto 100 m 
kravi, 1:06, in 9. mesto 200 m mešano 
2:47. 

Prav tako je bila uspešna Katja 
Oman v konkurenci starejših pionirk z 
3. mestom na 200 m delfin s časom 
2:48, 8. mesto 100 m delfin 1:18 9 
mesto 400 m kravi. 5:00. in 21. mesto 
100 m kravi 1:10. 

Tadej Vunderl mlajši mladinec je 
plaval v članski konkurenci in dose-
gel solidne uvrstitve: 8. mesto 200 m 
hrbtno 2:36, 10. mesto 100 m prsno 
1:24, 12. mesto 100 hrbtno 1:12 in 19 
mesto 100 m kravi 1:03 

morate ravnati po prikazani tabeli, 
ki vam določa tudi obseg nadalj-
njega treninga. 

Če pretečete v 12 minutah manj 
kot 1600 m je vaša vzdržljivost ze-
lo slaba in sodi v I. kategorijo, od 
1600 do 2000 m je vaša sposobnost 
še vedno slaba, vendar se uvršča v 
kategoriji že za mesto višje. Prete-
čena razdalja od 2000 do 2400 m 
sodi vašo vzdržljivost med primer-
ne in v I I I . kategorijo. Če pa v 12. 
minutah pretečeta od 2400 m do 
2800 m je vaša sposobnost dobra, 
kategorija V. Kavelj in korenina 
pa ste, če pretečete v določenem 
času več kot 2800 m. 

Občinsko prvenstvo v nogometu 

Začela se je atletska 
sezona 

Turnir v malem nogometu 
znaša 1000 dinarjev. 

Vsi, ki bi radi nastopili na tem 
turnirju, se morajo prijaviti do 20. 
maja do 14. ure v pisarni pedagoške 
dejavnosti rudarske usmeritve (rdeča 
stavba »RŠC«), soba_ 40 v drugem 
nadstropju. Žrebanje bo v petek, 20. 
maja, ob 18. uri v prostorih RŠC. Or-
ganizatorji vabijo vse ljubitelje malega 
nogometa, da se turnirja udeležijo v 
čimvečjem številu. 

Dijaki četrtih letnikov rudarske šole 
bodo v počastitev dneva mladosti 
organizirali že tradicionalen turnir v 
malem nogometu. 

Turnir bo v soboto, 21. maja 1983, 
ekipe pa se bodo pomirile na igriščih 
osnovne šole Antona Aškerca in 
Gustava Šiliha v Titovem Velenju. 
Pričel se bo 06 8. uri zjutraj, štartnina, 
ki jo plačajo udeleženci ob prijavi, pa 

Šoštanj 

V počastitev dneva 
mladosti 
Partizan Šoštanj bo priredil v času od 21.-
športne rekreacije v čast dnevu mladosti. 
Program: , 
Sobota 21. 5. 

-29. maja teden 

Ob 16. uri na rokometnem igrišču 
Zabavno športno rekreativno srečanje ekip 
KS 

Ponedeljek 23. 5. Ob 16.30 na rokometnem igrišču 
mali nogomet 

Torek 24. 5. Ob 17. uri košarka v OŠ Biba Ročk 
Sreda 25. 5. Ob 16.30 rokomet. Rokometno igrišče 
Četrtek 26. 5. Ob 17. uri odbojka moški in ženske. 

OŠ Karel Destovnik-Kajuh 
Petek 27. 5. Ob 16. uri kegljanje moški in ženske. 

Kegljišče TEŠ 
Sobota 28. 5. Ob 10. uri streljanje z zračno puško. 

Telovadnica Partizana 
Nedelja 29. 5. Tradicionalni trim pohod do Žlebnikove 

domačije. 
Štartmed 08. in 10. uro pri vili Široko 

Vabimo k sodelovanju člane sindikalnih organizacij, ŠŠD, 
ostalih društev in sploh vse krajane. 

Tudi tekmovanje za pionirski atletski pokal, ki je bilo pred dnevi 
na igrišču ob jezeru, je bilo zanimivo 

Velenje : Crvenka 48:6 (19:13) 

Doslej največja 

Šoštanj: Inles25:25 (13:13) 

Pravičen rezultat 

Izola : Rudar 2:0 

V gosteh ne gre 
Nogometaši velenjskega Rudarja 

so v 22. kolu gostovali v Izoli. 
Znova so ponovili slabo igro, tako 
da so igralci domače ekipe zlahka 
zmagali. Spet pa je treba pohvaliti 

za dobro hranjenje Rudarjevega 
vratarja Cvjetkoviča. 

V prihodnjem kolu se bodo 
Velenjčani na igrišču pri jezeru 
sestali s kranjskim Triglavom. 

Prvenstvo iz veščin 
SLO in DS 

Krajevna organizacija Zveze re-
zervnih vojaških starešin Center-levi 
breg bo pripravila to nedeljo, 22. 
maja, ob 8. uri zjutraj ekipno prven-
stvo iz veščin splošnega ljudskega 
odpora in družbene samozaščite. 

Tega tekmovanja se lahko udeležijo 
vsi krajani, poleg članov Zveze rezerv-
nih vojaških starešin, za katere je 
tekmovanje obvezno, organizatorji 
pričakujejo, da bodo na njem nastopi-
li še mladinci, člani krajevnih konfe-

renc SZDL. ZZB NOV, ekipe organi-
zacij združenega dela v krajevnih 
skupnostih, člani društev, šol, hišnih 
svetov in drugi. Prve tri ekipe, ki bodo 
štele po 5 članov in eno rezervo, bodo 
nato nastopile še na občinskem prven-
stvu. Pohod bodo morale opraviti 
ekipe peš. za vse naloge pa imajo na 
voljo le dve uri. Opraviti pa bo treba 
še preizkus fizične pripravljenosti. 
Tekmovanje bo potekalo pod skakal-
nico na gradu. 

Plavalci uspešni v Ljubjani 


